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sa 11. sjednice Gradskog 
održane u srijedu, 16.03.2022. godine u

 Komunalnoj pala
 
 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJ
predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan 
otvaram 11. sjednicu Gradskog vije
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vije
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK 

1.  DUŠANKO BABIĆ 
2. IVAN ŽAGAR 

3. KRISTIJAN BITERI 
4. IVANA MOHOROVIĆ
5. DUŠICA RADOJČIĆ 
6. MIHA PAUS 
7. NOEL MIRKOVIĆ 
8. ANA FONOVIĆ 
9. SANJA RADOLOVIĆ
10. IGOR BELAS 
11. DRAGO MARIĆ 
12. ELENA PUH BELCI 
13. DANIEL DEKOVIĆ 
14. VALTER BOLJUNČIĆ
15. ARDEMIO ZIMOLO 
16. GORDANA FERENČIĆ
17. MARIN LEROTIĆ 
18. MONICA DEROCCHI
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI
20. MIRKO JURKIĆ 
21. SEAN SOLDATIĆ 
22. MILAN RAŠULA 

 
Pozdravljam i napominjem da su s nama danas prisutni gospodin Ivan Žagar i Drago Mari
koji ulaze u Gradsko vijeće kao zamjenici vije
(Selma Ibrišagić i Siniša Gordić
kasnije podnijeti izvješće.  
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listi
sjednici prisutno 22 vijećnika od ukupno 22 vije
pravovaljano odlučivati. 
 
POZDRAVLJAM:  
- gosp. Filipa Zoričića GRADONA

SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 11. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održane u srijedu, 16.03.2022. godine u 
Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 

Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJČIĆ (Možemo!) koja je sjednici i 

ćnici dobar dan – egrege consiglere e consiglieri buon giorno,
otvaram 11. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 

ivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav eGlasanja.

LISTA PRIMJEDBA

 

NL Filipa Zoričića F.Zoričić

NL Filipa Zoričića I.Močenić
S.Ibrišagić

 NL Filipa Zoričića  

IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  

 MOŽEMO  

MOŽEMO  

MOŽEMO  

MOŽEMO  

SANJA RADOLOVIĆ SDP  

SDP  

SDP S. Gordić

 IDS-ISU-ZELENI  

 IDS-ISU-ZELENI M. Čerina 

ČIĆ IDS-ISU-ZELENI J. Černjul 

 IDS-ISU-ZELENI  

ČIĆ IDS-ISU-ZELENI M. Brajuha 

IDS-ISU-ZELENI  

MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI  

NIKOLOVSKI IDS-ISU-ZELENI  

HDZ  

HDZ  

NL Milana Rašule  

Pozdravljam i napominjem da su s nama danas prisutni gospodin Ivan Žagar i Drago Mari
će kao zamjenici vijećnicima koji su stavili mandat u mirovanje 

 i Siniša Gordić) te se od početka sjednice računaju u kvorum o 

Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića, utvrđ
ćnika od ukupno 22 vijećnika te da Gradsko vije

ća GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
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 (Možemo!) koja je sjednici i 

consiglieri buon giorno, 

nike da se prijave u sustav eGlasanja. 

PRIMJEDBA 

čić-mir. mandata 
čenić-mir. Mandata 

S.Ibrišagić – mir. mandata 

S. Gordić – mir. mandata 

Čerina – mir. mandata 

Černjul – mir. mandata 

M. Brajuha – mir. mandata 

Pozdravljam i napominjem da su s nama danas prisutni gospodin Ivan Žagar i Drago Marić 
nicima koji su stavili mandat u mirovanje 

unaju u kvorum o čemu će se 

ća, utvrđujem da je na 11. 
nika te da Gradsko vijeće može 



 

- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONA
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog pr
- sve medije i gledatelje koji nas prate putem putem „live streaming
stranicama Grada Pule ili putem TV Nove 
- i ostale GOSTE  
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pro
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vije
ANJA ADEMI, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu 
IGOR JOVIN, pomoćnik pročelnika Upravnog odjela za lokalnu samoupravu 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog 
ROBERT STEMBERGER, proč
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade 
LENA RADUNIĆ, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilno
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada 
DAVOR SEBASTIJAN, informati
VANJA JUHAS, informatičar 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o. 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
FABIO GIACOMETTI, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula
TATIJANA ZANINI GAVRANI
DARKO BIJELIĆ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor, Plinara d.o.o.
KRISTIJAN BENČIĆ, direktor Pragrande d.o.o.
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
DEAN STARČIĆ, Vodovod Pula d.o.o. 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica, 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda
NADIA BUŽLETA, ravnateljica, Gradska knjižnica i 
GORDANA JEROMELA KAIĆ
GORDANA RESTOVIĆ, ravnatelj
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pu
IVICA ROJNIĆ, zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Pula
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
GRACIJELA PETEH, spremač
 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG RE
Poziv s materijalima za 11. sjednicu Gradskog vije
ožujka 2022. godine. 
 
Vijećnicima na znanje dostavljeno je:
- dana 10. ožujka 2022. Izvješć
prirodnih nepogoda za 2021. godinu
 
Slijedom promjena u sastavu Gradskog vije
sastavu Klubova vijećnika. 

ć i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČ
ELNIKE upravnih tijela Grada  

ČKIH DRUŠTAVA  
RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  

simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
sve medije i gledatelje koji nas prate putem putem „live streaming-a“ na mrežnim 

stranicama Grada Pule ili putem TV Nove  

Ć GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za loka
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika 

elnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
ćnik pročelnika Upravnog odjela za lokalnu samoupravu 

čelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo  
ROBERT STEMBERGER, pročelnik Uo za komunalni sustav i upravljanje imovinom 

čelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade 
čelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva 

Ć čelnik Službe za zastupanje Grada  
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar  

čar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  

Ć, direktor, FRATARSKI d.o.o.   
TTI, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula 

TATIJANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
, direktor, Monte Giro d.o.o.   

Ć, direktor, Plinara d.o.o. 
Ć, direktor Pragrande d.o.o. 

Herculanea d.o.o. 
Ć, direktor, Pula Parking d.o.o.  

IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o. 
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o.  

, Vodovod Pula d.o.o.  
, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 

LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda
NADIA BUŽLETA, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK–Gradsko kazalište Pula  

Ć, ravnateljica, Pula Film Festival  
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište 

, zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Pula 
, simultani prevoditelj na znakovni jezik  

GRACIJELA PETEH, spremačica  

ĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 11. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijeć

nicima na znanje dostavljeno je: 
dana 10. ožujka 2022. Izvješće o izvršenju Plana djelovanja Grada Pula

goda za 2021. godinu 

Slijedom promjena u sastavu Gradskog vijeća obavještavam vijećnike o promjenama u 
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ČELNIKA 

a“ na mrežnim 

elnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
čelnika  

elnika Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  

elnik Uo za komunalni sustav i upravljanje imovinom  
elnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade  

g društva  

LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 

Gradsko kazalište Pula   

a dostavljen je vijećnicima dana 08. 

e o izvršenju Plana djelovanja Grada Pula-Pola o području 

ćnike o promjenama u 



 

- dana 28. veljače 2022. godine koalicija IDS
Klubu tako da sada Klub čine: Elena Puh Belci 
Boljunčić, Ardemio Zimolo, Gordana Feren
Marković-Nikolovski.  
- dana 16. ožujka 2022. dostavljena je obavijest o izmjeni u Klubu vije
sada Klub čine: Drago Marić, Igor Belas 
izabrana je za potpredsjednicu Kluba.
- dana 16. ožujka 2022. dostavljena je obavijest o izmjeni u Klubu vije
nositelja Filipa Zoričića tako da Klub 
Dušanko Babić i Ivan Žagar.  
 
Dana 14. ožujka dostavljen vam je Amandman Grado
pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada Pula
2023. do 2028. godine. 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješ
Odbor za Statut i druge opć
djelatnost te Odbor za plan i financije
 
 
Budući da nema drugih prijedloga predsjednica stavlja na glasanje DNEVNI RED 11. 
sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 08. ožujka 2022. s
utvrđuje da je 
 

VIJEĆE s 22 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV”, usvojilo predloženi Dnevni red 
11. sjednice Gradskog vijeća 
 

 
1.  Vijećnička pitanja 
2.  Izvješće i zaključak: 
 2.1. o mirovanju mandata vije
(Drago Marić) 
 2.2. o mirovanju mandata vije
zamjenika (Ivan Žagar) 
3.  Usvajanje Skraćenog zapisnika s 10. sjednice Gradskog vije
4.  Donošenje: 
 4.1. Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja pametnog Grada Pula
razdoblje od 2023. do 2028. godine (Smart city)
 4.2. Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada 
Pula- Pola za razdoblje od 202
 4.3. Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kulture Grada Pula
razdoblje od 2023. do 2030. godine
5.  Donošenje Odluke o isklju
kč.br. 5421/6, kč.br. 5421/7, kč
6. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o raspore
aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih vije
2022. godinu 
7.  Donošenje Zaključka o davan
vrtića – Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula
8.  Donošenje: 
8.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti 
 Javne ustanove Pula Film Festival 
8.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Pula Film Festival 
9.  Donošenje: 

e 2022. godine koalicija IDS-ISU-ZELENI dostavili su obavijest o izmjeni u 
čine: Elena Puh Belci - predsjednica, Daniel Dekovi

, Ardemio Zimolo, Gordana Ferenčić, Marin Lerotić, Monica Derocchi, Ma

dana 16. ožujka 2022. dostavljena je obavijest o izmjeni u Klubu vijećnika SDP
ine: Drago Marić, Igor Belas - izabran je za predsjednika te Sanja Radolovi

izabrana je za potpredsjednicu Kluba. 
ožujka 2022. dostavljena je obavijest o izmjeni u Klubu vijećnika Nezavisne liste 

č ća tako da Klub čine: Kristijan Biteri, Ivana Mohorović
 

Dana 14. ožujka dostavljen vam je Amandman Gradonačelnika na prijedlog Odluke o 
pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada Pula-Pola za razdoblje od 

Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela 
atut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene 

djelatnost te Odbor za plan i financije 

i da nema drugih prijedloga predsjednica stavlja na glasanje DNEVNI RED 11. 
ća kako je predložen 08. ožujka 2022. sa 10. točaka dnevnog reda te 

E s 22 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV”, usvojilo predloženi Dnevni red 

D N E V N I R E D 

2.1. o mirovanju mandata vijećnika (Siniša Gordić) te verifikacija mandata zamjenika 

2.2. o mirovanju mandata vijećnice (Selma Ibrišagić) te verifikaciji mandata 

ćenog zapisnika s 10. sjednice Gradskog vijeća od 08.02.2022. godine

4.1. Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja pametnog Grada Pula
razdoblje od 2023. do 2028. godine (Smart city) 

4.2. Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada 
Pola za razdoblje od 2023. do 2028. godine 

4.3. Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kulture Grada Pula
razdoblje od 2023. do 2030. godine 

Donošenje Odluke o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u op
kč.br.5422/4, kč.br. 5422/5 sve k.o. Pula 

Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje 
kih stranaka i nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula

čka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dje
Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola  

ka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti 
Javne ustanove Pula Film Festival  

ka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Pula Film Festival 
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ZELENI dostavili su obavijest o izmjeni u 
predsjednica, Daniel Deković, Valter 

, Monica Derocchi, Marija 

ćnika SDP-a tako da 
izabran je za predsjednika te Sanja Radolović - 

ćnika Nezavisne liste 
ine: Kristijan Biteri, Ivana Mohorović - predsjednica, 

elnika na prijedlog Odluke o 
Pola za razdoblje od 

ća nadležna radna tijela - 
đenje, Odbor za društvene 

i da nema drugih prijedloga predsjednica stavlja na glasanje DNEVNI RED 11. 
čaka dnevnog reda te 

E s 22 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV”, usvojilo predloženi Dnevni red 

) te verifikacija mandata zamjenika 

ć) te verifikaciji mandata 

ća od 08.02.2022. godine 

4.1. Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja pametnog Grada Pula-Pola za 

4.2. Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada 

4.3. Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kulture Grada Pula-Pola  za 

enju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi – 

ivanju sredstava za financiranje 
ća Grada Pula-Pola za 

ju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dječjeg 

ka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti 

ka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Pula Film Festival  



 

9.1. Odluke o razrješenju i izboru predsjednika i 
9.2. Odluke o razrješenju i izboru 
9.3. Odluke o razrješenju i izboru 
9.4. Odluke o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za dodjelu nagrada i drugih priznanja 
Grada Pule 
9.5. Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika i 
gradovima, regijama i međunarodnu suradnju
9.6. Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika Odbora za ostvarivanje prava Talijanske 
autohtone zajednice 
9.7. Odluke o razrješenju i izboru 
gospodarstvo i stambene odnose
9.8. Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika i 
10.  TEMATSKA TOČKA:
 Uspostavljanje jedinstvenog isporu
uslugama i Uredbi o uslužnim podru
 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA
 
Molim vijećnike da se kroz sustav eGlasanja pritiskom na tipku „PRIJAVA NA 
RASPRAVU“ prijave za postavljanje vije
 
1. ARDEMIO ZIMOLO 
2. DUŠANKO BABIĆ 
3. DANIEL DEKOVIĆ 
4. IVANA MOHOROVIĆ 
5. MARIN LEROTIĆ 
6. KRISTIJAN BITERI 
7. MONICA DEROCCHI 
8. MIHA PAUS 
9. ELENA PUH BELCI 
10. SANJA RADOLOVIĆ 
11. MILAN RAŠULA 
12. NOEL MIRKOVIĆ  
13. SEAN SOLDATIĆ  
14. ANA FONOVIĆ 
15. GORDANA FERENČIĆ  
16. DRAGO MARIĆ 
 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Evo zadnji put sam išao u prošlost, danas 
interes građana. Samo, pošto ć
od  ravnatelja Arheološkog muzeja. Sve stoji, lijepo je objasnio što se dešava ili se dešavalo 
do sada sa ona dva, odnosno jeda
znao da u ta teška vremena ć
rimljane, tu u pulskoj luci, ali dobro, možda 
ovdje u vijećnici, ali možda moj unuk 
Gospodine Gradonačelniče, dva pitanja: 
Prvo pitanje bi bilo, nekako ste
pogotovo stanovnicima Verude da smo malo centralizirali Grad. U kom smislu centraliziral
Gledam, odnosno smo si bili prisutni na Adventu u gradu, prije toga još neka manifestacija, 
sad imamo pripreme, odnosno poziv za neke druge doga
Gradu. Ne u Gradu, u centru, to je velika razlika. Nemojte zaboraviti da svi
glasače na Busoleru, na Valmadama, Stoji, na Verudi. Mene žalosti, kao stanovnika najprije 

9.1. Odluke o razrješenju i izboru predsjednika i članova Mandatne komisije
9.2. Odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanja 

rješenju i izboru članova Odbora za Statut i druge opće akte
9.4. Odluke o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za dodjelu nagrada i drugih priznanja 

9.5. Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika i člana Odbora za suradnju s op
đunarodnu suradnju 

9.6. Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika Odbora za ostvarivanje prava Talijanske 

9.7. Odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za prostorno uređ
e odnose 

9.8. Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika i članova Odbora za gospodarstvo 
ČKA: 

Uspostavljanje jedinstvenog isporučitelja vodnih usluga sukladno Zakonu o vodnim 
uslugama i Uredbi o uslužnim područjima  

ČKA PITANJA 

nike da se kroz sustav eGlasanja pritiskom na tipku „PRIJAVA NA 
RASPRAVU“ prijave za postavljanje vijećničkih pitanja: 

 

Evo zadnji put sam išao u prošlost, danas ću se malo fokusirati na aktualna pitanja koja su za 
ana. Samo, pošto će biti kratka pitanja, da se osvrnem na odgovor koji sam dobio 

od  ravnatelja Arheološkog muzeja. Sve stoji, lijepo je objasnio što se dešava ili se dešavalo 
do sada sa ona dva, odnosno jedan brod, ostatak rimskog broda. Jedino što sam unaprijed 
znao da u ta teška vremena će biti nešto konkretno za napraviti da vidimo, bi rekao stare 
rimljane, tu u pulskoj luci, ali dobro, možda će jednog dana doći ta vremena, ne

ali možda moj unuk će uživati u toj plovidbi. 
č če, dva pitanja:  

Prvo pitanje bi bilo, nekako stečem dojam u razgovoru normalno sa gra
pogotovo stanovnicima Verude da smo malo centralizirali Grad. U kom smislu centraliziral
Gledam, odnosno smo si bili prisutni na Adventu u gradu, prije toga još neka manifestacija, 
sad imamo pripreme, odnosno poziv za neke druge događaje u Gradu, da se sve dešava u 
Gradu. Ne u Gradu, u centru, to je velika razlika. Nemojte zaboraviti da svi

e na Busoleru, na Valmadama, Stoji, na Verudi. Mene žalosti, kao stanovnika najprije 
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lanova Mandatne komisije 

će akte 
9.4. Odluke o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za dodjelu nagrada i drugih priznanja 

lana Odbora za suradnju s općinama, 

9.6. Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika Odbora za ostvarivanje prava Talijanske 

lana Odbora za prostorno uređenje, komunalno 

lanova Odbora za gospodarstvo  

itelja vodnih usluga sukladno Zakonu o vodnim 

nike da se kroz sustav eGlasanja pritiskom na tipku „PRIJAVA NA 

rati na aktualna pitanja koja su za 
e biti kratka pitanja, da se osvrnem na odgovor koji sam dobio 

od  ravnatelja Arheološkog muzeja. Sve stoji, lijepo je objasnio što se dešava ili se dešavalo 
n brod, ostatak rimskog broda. Jedino što sam unaprijed 

e biti nešto konkretno za napraviti da vidimo, bi rekao stare 
ći ta vremena, neću biti ja 

em dojam u razgovoru normalno sa građanima Pule, 
pogotovo stanovnicima Verude da smo malo centralizirali Grad. U kom smislu centralizirali? 
Gledam, odnosno smo si bili prisutni na Adventu u gradu, prije toga još neka manifestacija, 

aje u Gradu, da se sve dešava u 
Gradu. Ne u Gradu, u centru, to je velika razlika. Nemojte zaboraviti da svi mi imamo neke 

e na Busoleru, na Valmadama, Stoji, na Verudi. Mene žalosti, kao stanovnika najprije 



 

Verude, građanina ovoga grada, da onaj Trg Kralja Tomislava, onda ja bih ga nazvao Trg bez 
igara, bez ikakvog događaja, da ne možemo ga malo aktivirat
bi bilo bolje da smo napravili tamo jedan parking veliki. Od kad je bilo otvorenje kad je 
pjevala Mia Dimšić i još jedanput je bio neki doga
nešto napravila, daleko od toga, ali ajmo 
taj dio grada zaslužuje. 
Drugo pitanje, znate da ja uvijek imam neki svoj na
da li trebate, da treba netko od nas ovdje za seliti punicu, da li treba netko od nas 
drva, da li netko treba od nas za 
Sramota od tog grada što je došlo u zadnje vrijeme. Svaki stup javne rasvjete, svaki stup 
semafora je obljepljen sa svim tim šta sam ja rekao pozivima
mi Odluku o komunalnom redu, imamo mi ljude zadužene za taj posao. Dajte malo da se 
trgnemo, sezona je pred vratima. Ne znamo kakva 
dobra sezona. Ajmo se trgnuti, ajmo po
malo teže, ali ove male stvari šta se vide, šta je o
molim gospodina Gradonačelnika odgovor. Hvala. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala vam na pitanjima, zaista su konkretna i realna i h
Dakle, na Verudi se također mora puno toga doga
vjerujem da ćemo već sa jednim dijelom programa „Do
manifestacijama koje dolaze tijekom kulturnog ljeta, 
ste u pravu što se tiče drugog pitanja vašega i konstatacije zapravo Odluka o komunalnom 
redu se kreće provoditi sada vezano za izgled grada, urednost grada, reklame i ostalo što je po 
Odluci. U pravu ste, ja sam u ne
puno uredniji, tako da hvala na tom komentaru i zaista nemam što nadodati nego da trebamo 
grad srediti ne samo zbog toga, kao što ste rekli, prvo pitanje i drugo, jer netko glasa za 
nekoga ili ne, svi građani su jednaki, mi zastupamo sve naše sugra
moram i trebam biti gradonač
dio grada, svakome na jednak na
nema, da trebamo vratiti ljude u grad, da dnevni boravak našeg grada je zapravo centar grada, 
ali na isti način i ostali dijelovi grada zaslužuju svoje programe. Evo. Hvala vam na tome.
 
DUŠANKO BABIĆ 
Postavio bih dva pitanja. Prvo bih postavio pitanje 
Bijeliću. Kakva je situacija sa proširenjem gradskih groblja u Puli i Štinjanu? Znamo da je to 
goruće pitanje jer ima malo grobnih mjesta. Te koje su planirane investicije komunalnog 
društva Monte Giro u narednom period
I drugo pitanje bih postavio direktoru Castruma, gospodinu Goranu Pereši. Zanima me koliki 
je interes za prijavu za „Dolce Vitu” i energetsku obnovu zgrada te što Castrum 
što više zgrada uredilo svoje fasa
 
DARKO BIJELIĆ 
Poštovana predsjednice Gradskog vije
Gradonačelniče i poštovani svi prisutni. Evo, pošto sam prvi put za ovom govornicom, 
dopustite mi da se ukratko predstavim. Ja sam Darko Bijeli
Monte Giro od 1. veljače ove godine. Imam 41 godinu, ro
struci sam magistar ekonomije. Što se ti
groblja u Puli i groblja u Štinjanu, trenutno smo u
proširenje oba groblja za što je osigurano 185 tisu
poslovanja društva. Proširenje Gradskog groblja u Puli nastavit 
polja L4 obavljeno 2019. godine i tu p
grobnica sa dva ukopna mjesta. Oko 90 grobnica sa tri i više ukopnih mjesta te novo op
komunalno polje. To bi se izvodilo u prvoj fazi navedenog proširenja pošto je potreba za 
navedenim grobnim mjestima najv
potrebne dozvole za pristupanje izvo
proširenje se odnosi na fazu 2 koja je ve
nastavlja se na prvu fazu koja je dovršena 2019. godine. U drugoj fazi proširenja Štinjanskog 

anina ovoga grada, da onaj Trg Kralja Tomislava, onda ja bih ga nazvao Trg bez 
đaja, da ne možemo ga malo aktivirati. Pa sam rekao na kraju krajeva 

bi bilo bolje da smo napravili tamo jedan parking veliki. Od kad je bilo otvorenje kad je 
 i još jedanput je bio neki događaj. Ne kažem da naša prijašnja vlast je 

nešto napravila, daleko od toga, ali ajmo se malo trgnuti, ajmo nešto napraviti na trgu kako 

Drugo pitanje, znate da ja uvijek imam neki svoj način za izražavanje. Pazi, ovako 
da li trebate, da treba netko od nas ovdje za seliti punicu, da li treba netko od nas 
drva, da li netko treba od nas za čistiti garaže, podrume, da li netko od nas treba za selidbu? 
Sramota od tog grada što je došlo u zadnje vrijeme. Svaki stup javne rasvjete, svaki stup 
semafora je obljepljen sa svim tim šta sam ja rekao pozivima, sa svim tim molbama. Imamo 
mi Odluku o komunalnom redu, imamo mi ljude zadužene za taj posao. Dajte malo da se 
trgnemo, sezona je pred vratima. Ne znamo kakva će biti, ali svi imamo nadanja da 
dobra sezona. Ajmo se trgnuti, ajmo početi od malih stvari. Ja znam da neke velike stvari su 
malo teže, ali ove male stvari šta se vide, šta je očito, šta smetaju, bode u oč

čelnika odgovor. Hvala.  

Hvala vam na pitanjima, zaista su konkretna i realna i hvala vam na tome i u pravu ste. 
đer mora puno toga događati i vaša primjedba je dobra i to

ć sa jednim dijelom programa „Dođi u grad”, ako ne nekim drugim 
manifestacijama koje dolaze tijekom kulturnog ljeta, imati na Verudi i u pravu ste. Tako

če drugog pitanja vašega i konstatacije zapravo Odluka o komunalnom 
e provoditi sada vezano za izgled grada, urednost grada, reklame i ostalo što je po 

Odluci. U pravu ste, ja sam u nekoliko navrata rekao da zaista grad treba biti puno 
puno uredniji, tako da hvala na tom komentaru i zaista nemam što nadodati nego da trebamo 
grad srediti ne samo zbog toga, kao što ste rekli, prvo pitanje i drugo, jer netko glasa za 

đani su jednaki, mi zastupamo sve naše sugrađanke i sugra
moram i trebam biti gradonačelnik svih sugrađanki i sugrađana. Prema tome, bez obzira na 
dio grada, svakome na jednak način. S treće strane znate da je problem da života u centru 

a, da trebamo vratiti ljude u grad, da dnevni boravak našeg grada je zapravo centar grada, 
in i ostali dijelovi grada zaslužuju svoje programe. Evo. Hvala vam na tome.

Postavio bih dva pitanja. Prvo bih postavio pitanje direktoru Monte Gira gospodinu Darku 
u. Kakva je situacija sa proširenjem gradskih groblja u Puli i Štinjanu? Znamo da je to 

e pitanje jer ima malo grobnih mjesta. Te koje su planirane investicije komunalnog 
društva Monte Giro u narednom periodu osim spomenutih proširenja groblja?
I drugo pitanje bih postavio direktoru Castruma, gospodinu Goranu Pereši. Zanima me koliki 
je interes za prijavu za „Dolce Vitu” i energetsku obnovu zgrada te što Castrum 
što više zgrada uredilo svoje fasade? 

Poštovana predsjednice Gradskog vijeća, poštovani članovi Gradskog vije
e i poštovani svi prisutni. Evo, pošto sam prvi put za ovom govornicom, 

dopustite mi da se ukratko predstavim. Ja sam Darko Bijelić, direktor komunalnog društva 
če ove godine. Imam 41 godinu, rođen sam u Puli, živim u Puli i po 

struci sam magistar ekonomije. Što se tiče vašeg pitanja o situaciji sa proširenjima Gradskog 
groblja u Puli i groblja u Štinjanu, trenutno smo u fazi pripreme projektne dokumentacije za 
proširenje oba groblja za što je osigurano 185 tisuća kuna i u ovogodišnjem je planu 
poslovanja društva. Proširenje Gradskog groblja u Puli nastavit će se na zadnje proširenje 
polja L4 obavljeno 2019. godine i tu primarno predviđamo izgradnju oko 150 zemljanih 
grobnica sa dva ukopna mjesta. Oko 90 grobnica sa tri i više ukopnih mjesta te novo op
komunalno polje. To bi se izvodilo u prvoj fazi navedenog proširenja pošto je potreba za 
navedenim grobnim mjestima najveća. Nadam se da ćemo do kraja ove godine ishoditi sve 
potrebne dozvole za pristupanje izvođenju tog proširenja. Što se tiče Štinjanskog groblja, 
proširenje se odnosi na fazu 2 koja je već predviđena prijašnjim planovima proširenja, a 

fazu koja je dovršena 2019. godine. U drugoj fazi proširenja Štinjanskog 
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anina ovoga grada, da onaj Trg Kralja Tomislava, onda ja bih ga nazvao Trg bez 
i. Pa sam rekao na kraju krajeva 

bi bilo bolje da smo napravili tamo jedan parking veliki. Od kad je bilo otvorenje kad je 
aj. Ne kažem da naša prijašnja vlast je 

se malo trgnuti, ajmo nešto napraviti na trgu kako 

in za izražavanje. Pazi, ovako ću početi, 
da li trebate, da treba netko od nas ovdje za seliti punicu, da li treba netko od nas za piliti 

istiti garaže, podrume, da li netko od nas treba za selidbu? 
Sramota od tog grada što je došlo u zadnje vrijeme. Svaki stup javne rasvjete, svaki stup 

, sa svim tim molbama. Imamo 
mi Odluku o komunalnom redu, imamo mi ljude zadužene za taj posao. Dajte malo da se 

e biti, ali svi imamo nadanja da će biti 
tvari. Ja znam da neke velike stvari su 

ito, šta smetaju, bode u oči. Evo, kratko i 

vala vam na tome i u pravu ste. 
ati i vaša primjedba je dobra i točna i 

i u grad”, ako ne nekim drugim 
imati na Verudi i u pravu ste. Također 

e drugog pitanja vašega i konstatacije zapravo Odluka o komunalnom 
e provoditi sada vezano za izgled grada, urednost grada, reklame i ostalo što je po 

koliko navrata rekao da zaista grad treba biti puno čišći i 
puno uredniji, tako da hvala na tom komentaru i zaista nemam što nadodati nego da trebamo 
grad srediti ne samo zbog toga, kao što ste rekli, prvo pitanje i drugo, jer netko glasa za 

đanke i sugrađane. Ja 
ana. Prema tome, bez obzira na 

e strane znate da je problem da života u centru 
a, da trebamo vratiti ljude u grad, da dnevni boravak našeg grada je zapravo centar grada, 

in i ostali dijelovi grada zaslužuju svoje programe. Evo. Hvala vam na tome. 

direktoru Monte Gira gospodinu Darku 
u. Kakva je situacija sa proširenjem gradskih groblja u Puli i Štinjanu? Znamo da je to 

e pitanje jer ima malo grobnih mjesta. Te koje su planirane investicije komunalnog 
u osim spomenutih proširenja groblja? 

I drugo pitanje bih postavio direktoru Castruma, gospodinu Goranu Pereši. Zanima me koliki 
je interes za prijavu za „Dolce Vitu” i energetsku obnovu zgrada te što Castrum čini kako bi 

lanovi Gradskog vijeća, poštovani 
e i poštovani svi prisutni. Evo, pošto sam prvi put za ovom govornicom, 

or komunalnog društva 
en sam u Puli, živim u Puli i po 

e vašeg pitanja o situaciji sa proširenjima Gradskog 
fazi pripreme projektne dokumentacije za 

a kuna i u ovogodišnjem je planu 
će se na zadnje proširenje 

amo izgradnju oko 150 zemljanih 
grobnica sa dva ukopna mjesta. Oko 90 grobnica sa tri i više ukopnih mjesta te novo opće 
komunalno polje. To bi se izvodilo u prvoj fazi navedenog proširenja pošto je potreba za 

emo do kraja ove godine ishoditi sve 
če Štinjanskog groblja, 

ena prijašnjim planovima proširenja, a 
fazu koja je dovršena 2019. godine. U drugoj fazi proširenja Štinjanskog 



 

groblja predviđamo izgradnju oko 100 zemljanih grobnica sa dva ukupna mjesta te oko 35 
betonskih grobnica sa tri i više ukopnih mjesta. Moram napomenuti da je zemljište 
predviđeno za proširenje Štinjanskog groblja još uvijek u vlasništvu Republike Hrvatske te se 
treba pristupiti prijenosu tog zemljišta u vlasništvo Grada Pule, što 
Štinjanskog groblja vjerojatno malo vremenski produžiti. Pitali ste za ostale planira
investicije društva. Početkom ovog mjeseca ožujka pristupili smo izgradnji 46 novih 
zemljanih grobnica na polju C Gradskog groblja u Puli te izgradnji 100 niša za kosti i urne na 
lokaciji 3 Gradskog groblja. Investicija je ukupne vrijednosti 350 tisu
investicija, planiramo uređenje kosturnice s komemorativnim prostorom na polju B starog 
dijela Gradskog groblja u Puli, za što je ve
idejnom rješenju tek treba utvrditi troškove i dinamiku ure
planu investicija je i uređenje skladišne zgrade i sanitarnog 
kojeg koriste radnici groblja, a vrijednost te investicije je procijenjena na 209 tisu
Također, krajem godine planiramo na
procijenjene vrijednosti 224.450,00 kuna, a od ostalih vozila u planu je nabavka elektri
vozila za prijevoz posjetitelja Gradskog groblja za što bismo se aplicirali na natje
Europske unije. Od ostalih već
Gradsko vijeće trebalo razmotriti mogu
Giro u okviru Gradskog groblja u Puli što bi zna
logističkih aktivnosti, kako za društvo, tako i za gra
upravna zgrada u centru grada ispod osnovne škole Kaštanjer ne udovoljava potrebama rada i 
operative u dužem periodu, a postoji mogu
bez većih financijskih opterećenja za društvo dugoro
okvir Gradskog groblja u Puli. 
 
GORAN PEREŠA 
Ja sam, kao i kolega, prvi put za ovom govornicom. Direktor Castruma od 1. ovog mjeseca. 
Pitanje vezano za energetsku obnovu i „Dolce Vitu” 
energetske obnove u očekivanju raspisa poziva, imamo spremne projekte za 7 zgrada. Ja ih 
mogu i kratko nabrojati: Koparska 56, Nazorova 6, Nazorova 8, Nazorova 27, Rimske 
centurijacije 45, Kovačićeva 6 i Stankovi
fazi pripreme i vjerujemo da ć
Vitu” je jako velik. Ono što veseli da smo se mi okrenuli isto tako predstavnicima stana
održali smo unatrag dva mjeseca 63 sastanaka. 44 predstavnika stanara, odnosno gra
izrazilo je želju da idemo dalje sa tim projektom i dokumentacija se prikuplja. Interes je oko 
70% na održane sastanke. Moja procjena da 
jer smo mi krenuli na zgrade koje vape, prakti
Vitu” famozna Rovinjska 9, odnosno Maruli
početkom idućeg mjeseca, vrijednost radova je 904 tisu
stvar jer znamo da se dugo godina nije samo estetika, nego i sigurnost gra
sa tom zgradom. Imamo isto tako spremno, „Dolce Vita” spremna, odabran je izvo
tisuće kuna vrijednost radova Cve
kraju prikupljanja dokumentacije i odabira izvo
arhitektonskoj cjelini i dva pulska upravitelja i tu lijepo sura
kako dodatno aktivirati „Dolc
višestambenih zgrada u zoni prioriteta 1 i 48 zgrada u zoni prioriteta 2. 12 zgrada je u visokoj 
fazi kompletiranosti dokumentacije i vjerujem da 
li imate još koje pitanje? 
 
DANIEL DEKOVIĆ 
Moje pitanje je za Gradonačelnika. Mene interesira što je sa drugom lokacijom za fekalni 
mulj? U kojoj je to fazi i da li mi možete re
projekt Pula Sjever i Pula Centar? I 
trgovačka društva, što će biti s radnicima, da li 
 
 
FILIP ZORIČIĆ 

amo izgradnju oko 100 zemljanih grobnica sa dva ukupna mjesta te oko 35 
betonskih grobnica sa tri i više ukopnih mjesta. Moram napomenuti da je zemljište 

proširenje Štinjanskog groblja još uvijek u vlasništvu Republike Hrvatske te se 
treba pristupiti prijenosu tog zemljišta u vlasništvo Grada Pule, što će proces proširenja 
Štinjanskog groblja vjerojatno malo vremenski produžiti. Pitali ste za ostale planira

četkom ovog mjeseca ožujka pristupili smo izgradnji 46 novih 
zemljanih grobnica na polju C Gradskog groblja u Puli te izgradnji 100 niša za kosti i urne na 
lokaciji 3 Gradskog groblja. Investicija je ukupne vrijednosti 350 tisuća 

đenje kosturnice s komemorativnim prostorom na polju B starog 
dijela Gradskog groblja u Puli, za što je već izrađeno idejno rješenje uređ
idejnom rješenju tek treba utvrditi troškove i dinamiku uređenja kosturnice. U ovogodišnjem 

đenje skladišne zgrade i sanitarnog čvora na Gradskom groblju u Puli 
kojeg koriste radnici groblja, a vrijednost te investicije je procijenjena na 209 tisu

er, krajem godine planiramo nabavku novog specijalnog vozila za prijevoz pokojnika, 
procijenjene vrijednosti 224.450,00 kuna, a od ostalih vozila u planu je nabavka elektri
vozila za prijevoz posjetitelja Gradskog groblja za što bismo se aplicirali na natje

talih većih investicija, evo, ovom prilikom moram spomenuti da bi ovo 
e trebalo razmotriti mogućnost izgradnje nove poslovne zgrade društva Monte 

Giro u okviru Gradskog groblja u Puli što bi značajno pridonijelo olakšanju operativno
h aktivnosti, kako za društvo, tako i za građane Grada Pule, budu

upravna zgrada u centru grada ispod osnovne škole Kaštanjer ne udovoljava potrebama rada i 
operative u dužem periodu, a postoji mogućnost da se prodajom te sadašnje upravne zgr

ih financijskih opterećenja za društvo dugoročno riješi to pitanje preseljenja uprave u 
okvir Gradskog groblja u Puli.  

Ja sam, kao i kolega, prvi put za ovom govornicom. Direktor Castruma od 1. ovog mjeseca. 
rgetsku obnovu i „Dolce Vitu” ću kratko prenijeti. Što se ti
čekivanju raspisa poziva, imamo spremne projekte za 7 zgrada. Ja ih 

mogu i kratko nabrojati: Koparska 56, Nazorova 6, Nazorova 8, Nazorova 27, Rimske 
č ćeva 6 i Stankovićeva 34. Još dvije višestambene zgrade su u visokoj 

fazi pripreme i vjerujemo da će biti spremne do poziva. Interes, kako ste pitali, za „Dolce 
Vitu” je jako velik. Ono što veseli da smo se mi okrenuli isto tako predstavnicima stana
održali smo unatrag dva mjeseca 63 sastanaka. 44 predstavnika stanara, odnosno gra
izrazilo je želju da idemo dalje sa tim projektom i dokumentacija se prikuplja. Interes je oko 
70% na održane sastanke. Moja procjena da će s vremenom, moguće, taj d
jer smo mi krenuli na zgrade koje vape, praktički, za tom obnovom. Konkretnije za „Dolce 
Vitu” famozna Rovinjska 9, odnosno Marulićeva 11, potpisan je Ugovor, radovi kre

eg mjeseca, vrijednost radova je 904 tisuće kuna. To je jedna lijepa i dobra 
stvar jer znamo da se dugo godina nije samo estetika, nego i sigurnost građ
sa tom zgradom. Imamo isto tako spremno, „Dolce Vita” spremna, odabran je izvo

e kuna vrijednost radova Cvečićev uspon 2, a ono što posebno mene veseli da smo pri 
kraju prikupljanja dokumentacije i odabira izvođača Giardini br.2 i br. 3. Radi se o jednoj 
arhitektonskoj cjelini i dva pulska upravitelja i tu lijepo surađujemo i evo, to je jedan primjer 
kako dodatno aktivirati „Dolce Vitu”. Kratki podaci što se samog Castruma ti
višestambenih zgrada u zoni prioriteta 1 i 48 zgrada u zoni prioriteta 2. 12 zgrada je u visokoj 
fazi kompletiranosti dokumentacije i vjerujem da će ubrzo i biti odabir izvođ

čelnika. Mene interesira što je sa drugom lokacijom za fekalni 
mulj? U kojoj je to fazi i da li mi možete reći izmjena te lokacije da li ć
projekt Pula Sjever i Pula Centar? I drugo pitanje, isto tako, interesira me, pošto spajate 

će biti s radnicima, da li će biti viškova, da li će biti otpuštanja?

 

7 

amo izgradnju oko 100 zemljanih grobnica sa dva ukupna mjesta te oko 35 
betonskih grobnica sa tri i više ukopnih mjesta. Moram napomenuti da je zemljište 

proširenje Štinjanskog groblja još uvijek u vlasništvu Republike Hrvatske te se 
će proces proširenja 

Štinjanskog groblja vjerojatno malo vremenski produžiti. Pitali ste za ostale planirane 
etkom ovog mjeseca ožujka pristupili smo izgradnji 46 novih 

zemljanih grobnica na polju C Gradskog groblja u Puli te izgradnji 100 niša za kosti i urne na 
ća kuna. Od ostalih 

enje kosturnice s komemorativnim prostorom na polju B starog 
eno idejno rješenje uređenja pa po tom 

nja kosturnice. U ovogodišnjem 
vora na Gradskom groblju u Puli 

kojeg koriste radnici groblja, a vrijednost te investicije je procijenjena na 209 tisuća kuna. 
bavku novog specijalnog vozila za prijevoz pokojnika, 

procijenjene vrijednosti 224.450,00 kuna, a od ostalih vozila u planu je nabavka električnog 
vozila za prijevoz posjetitelja Gradskog groblja za što bismo se aplicirali na natječaj 

ih investicija, evo, ovom prilikom moram spomenuti da bi ovo 
nost izgradnje nove poslovne zgrade društva Monte 

ajno pridonijelo olakšanju operativno-
ane Grada Pule, budući da sadašnja 

upravna zgrada u centru grada ispod osnovne škole Kaštanjer ne udovoljava potrebama rada i 
nost da se prodajom te sadašnje upravne zgrade, 

no riješi to pitanje preseljenja uprave u 

Ja sam, kao i kolega, prvi put za ovom govornicom. Direktor Castruma od 1. ovog mjeseca. 
u kratko prenijeti. Što se tiče same 

ekivanju raspisa poziva, imamo spremne projekte za 7 zgrada. Ja ih 
mogu i kratko nabrojati: Koparska 56, Nazorova 6, Nazorova 8, Nazorova 27, Rimske 

eva 34. Još dvije višestambene zgrade su u visokoj 
e biti spremne do poziva. Interes, kako ste pitali, za „Dolce 

Vitu” je jako velik. Ono što veseli da smo se mi okrenuli isto tako predstavnicima stanara, 
održali smo unatrag dva mjeseca 63 sastanaka. 44 predstavnika stanara, odnosno građana 
izrazilo je želju da idemo dalje sa tim projektom i dokumentacija se prikuplja. Interes je oko 

će, taj dio lagano padati, 
ki, za tom obnovom. Konkretnije za „Dolce 
eva 11, potpisan je Ugovor, radovi kreću 

je jedna lijepa i dobra 
stvar jer znamo da se dugo godina nije samo estetika, nego i sigurnost građana bila ugrožena 
sa tom zgradom. Imamo isto tako spremno, „Dolce Vita” spremna, odabran je izvođač, 123 

o što posebno mene veseli da smo pri 
a Giardini br.2 i br. 3. Radi se o jednoj 

ujemo i evo, to je jedan primjer 
e Vitu”. Kratki podaci što se samog Castruma tiče, imamo 76 

višestambenih zgrada u zoni prioriteta 1 i 48 zgrada u zoni prioriteta 2. 12 zgrada je u visokoj 
e ubrzo i biti odabir izvođača. Ne znam da 

elnika. Mene interesira što je sa drugom lokacijom za fekalni 
i izmjena te lokacije da li će utjecati na sam 

drugo pitanje, isto tako, interesira me, pošto spajate 
će biti otpuštanja? 



 

Hvala vam na pitanjima. Ona su konkretna i korektna. Ja bih zamolio direktora Ben
može odgovoriti na prvo pitanje. Bio bih zahvalan ako možemo pozvati kolegu Ben
direktora Pragrande.  
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Evo, kao i prethodno dvoje kolege, i meni
Kristijan Benčić, direktor Pragrandea. Pozdravljam vas svih i da vam pokušam, odnosno 
odgovorim na pitanje vezano za mulj, odnosno za sušaru i aglomeraciju Pula Sjever, Pula 
Centar. Po pitanju aglomeracije Pul
odnosno razmatramo dokumentaciju i vidjet 
ćemo, ali za sada je dokumentacija ta koja je i tako i ostaje za sad. Po pitanju aglomeracije 
Pula Sjever, aglomeracija Pula Sjever je ušla u nacionalni Plan otpornosti i oporavka, kao 
takva. Trenutno su u fazi u završnoj fazi novelacije dokumentacije o nabavi u narednih 
mjesec, dva idemo van sa nabavama i evo, to je to. O
radova do kraja godine.  
 
DANIEL DEKOVIĆ 
Da li će samo promjena lokacije možda usporiti malo izvo
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Promjena lokacije neće utjecati na aglomeraciju Pula Sjever. Ta razmatranja ne utje
aglomeraciju Pula Sjever.  
 
ANJA ADEMI 
Vezano za spajanje društava i statusa zaposlenika koji su u društvima koji su predmet 
trenutne analize, važno je naglasiti da ono što mi sad provodimo je dubinska analiza za što 
smo javnom nabavom izabrali revizora gdje radimo ustvari analizu ta 
te će analiza pokazati prava radnika i broj radnika te 
važno, a to bih zamolila svih, zato što smo sad, nismo krenuli u spajanje, puno je upita kada 
će biti spajanje. Ono što sada radimo, provo
ćemo izvijestiti javnost o svemu. Ono što je cilj i zašto su u prvotnoj analizi odabrana ta 
društva kako bi se iz prvotne analize kako bi se djelatnosti tih tvrtki nekako ujedinile i kako 
bi imali što optimalnije poslovanje svih tvrtki pod jednom, s obzirom na njihovu trenutnu 
financijsku analizu, a naravno, uz potpunu brigu za sve postoje
 
DANIEL DEKOVIĆ 
Ja bih samo tu iznio neko svoje mišljenje da mislim da recimo Tržnica i Pula Sport nemaju 
neke poveznice pa evo, samo da gledate da vam te firme nekako su kompatibilne kad ih ve
spajate. Poveznica merkata i sporta su jedino zdrava hrana koju jedu sportaši, tako da evo, 
toliko. 
 
IVANA MOHOROVIĆ 
Prvo pitanje za pročelnicu Ivanu Sokolov, Upravnog
da nam pojasni koji je trenutni status dogovora oko stanara Uljanik Standarda koji 
morati izaći iz smještaja Uljanik Standarda, a 
drugo pitanje za pročelnicu Upravnog odjela za lokalnu samoupravu Anju Adem
prezentaciju studije urbane regeneracije koja se nedavno održala u kinu „Valli” da nam 
pojasni malo kako je došlo do te studije, tko ju je financirao, koji su bili ciljevi i kako su 
odabrane lokacije te koji su sad neki sljede
papiru? 
 
IVANA SOKOLOV 
Vezano za pitanje za stanare sama
prošlog tjedna održan zadnji sastanak sa direktorom Uljanik Standarda, sa vlasnikom i sa 
upraviteljem samačkog doma.
ljudi koja može ostati u domu s obzirom na renoviranje i na 
najavio preseljenje jednog cijelog objekta, tako da smo došli do brojke da može ostati 30 
ljudi. Naglasak je na tome da je to kategorija ljudi koji su radno aktivni. Htjela bih naglasiti 

Hvala vam na pitanjima. Ona su konkretna i korektna. Ja bih zamolio direktora Ben
može odgovoriti na prvo pitanje. Bio bih zahvalan ako možemo pozvati kolegu Ben

Evo, kao i prethodno dvoje kolege, i meni je danas prvi put da sam ovdje s vama. Ja sam 
, direktor Pragrandea. Pozdravljam vas svih i da vam pokušam, odnosno 

odgovorim na pitanje vezano za mulj, odnosno za sušaru i aglomeraciju Pula Sjever, Pula 
Centar. Po pitanju aglomeracije Pula Centar i lokacije sušare, trenutno su u razmatranju, 
odnosno razmatramo dokumentaciju i vidjet će se kroz daljnje razmatranje di 
emo, ali za sada je dokumentacija ta koja je i tako i ostaje za sad. Po pitanju aglomeracije 

acija Pula Sjever je ušla u nacionalni Plan otpornosti i oporavka, kao 
takva. Trenutno su u fazi u završnoj fazi novelacije dokumentacije o nabavi u narednih 
mjesec, dva idemo van sa nabavama i evo, to je to. Očekujemo potpise ugovora i po

e samo promjena lokacije možda usporiti malo izvođenje samog projekta ili ne

će utjecati na aglomeraciju Pula Sjever. Ta razmatranja ne utje

Vezano za spajanje društava i statusa zaposlenika koji su u društvima koji su predmet 
trenutne analize, važno je naglasiti da ono što mi sad provodimo je dubinska analiza za što 
smo javnom nabavom izabrali revizora gdje radimo ustvari analizu ta četiri trgova

e analiza pokazati prava radnika i broj radnika te ćemo nakon toga obavijestiti. Ono što je 
važno, a to bih zamolila svih, zato što smo sad, nismo krenuli u spajanje, puno je upita kada 
e biti spajanje. Ono što sada radimo, provodimo dubinsku analizu sa revizorima, nakon 
emo izvijestiti javnost o svemu. Ono što je cilj i zašto su u prvotnoj analizi odabrana ta 

društva kako bi se iz prvotne analize kako bi se djelatnosti tih tvrtki nekako ujedinile i kako 
nije poslovanje svih tvrtki pod jednom, s obzirom na njihovu trenutnu 

financijsku analizu, a naravno, uz potpunu brigu za sve postojeće zaposlenike.

Ja bih samo tu iznio neko svoje mišljenje da mislim da recimo Tržnica i Pula Sport nemaju 
neke poveznice pa evo, samo da gledate da vam te firme nekako su kompatibilne kad ih ve
spajate. Poveznica merkata i sporta su jedino zdrava hrana koju jedu sportaši, tako da evo, 

elnicu Ivanu Sokolov, Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade, 
da nam pojasni koji je trenutni status dogovora oko stanara Uljanik Standarda koji 

i iz smještaja Uljanik Standarda, a  
čelnicu Upravnog odjela za lokalnu samoupravu Anju Adem

prezentaciju studije urbane regeneracije koja se nedavno održala u kinu „Valli” da nam 
pojasni malo kako je došlo do te studije, tko ju je financirao, koji su bili ciljevi i kako su 
odabrane lokacije te koji su sad neki sljedeći koraci kako ne bi ostalo to samo slovo na 

Vezano za pitanje za stanare samačkog, evo, ono što možemo u ovom trenutku re
prošlog tjedna održan zadnji sastanak sa direktorom Uljanik Standarda, sa vlasnikom i sa 

 Bio je isto tako i predstavnik stanara. Konačno su dobili brojku 
ljudi koja može ostati u domu s obzirom na renoviranje i na činjenicu da 1.4. je novi vlasnik 
najavio preseljenje jednog cijelog objekta, tako da smo došli do brojke da može ostati 30 

Naglasak je na tome da je to kategorija ljudi koji su radno aktivni. Htjela bih naglasiti 
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Hvala vam na pitanjima. Ona su konkretna i korektna. Ja bih zamolio direktora Benčića ako 
može odgovoriti na prvo pitanje. Bio bih zahvalan ako možemo pozvati kolegu Benčića, 

je danas prvi put da sam ovdje s vama. Ja sam 
, direktor Pragrandea. Pozdravljam vas svih i da vam pokušam, odnosno 

odgovorim na pitanje vezano za mulj, odnosno za sušaru i aglomeraciju Pula Sjever, Pula 
a Centar i lokacije sušare, trenutno su u razmatranju, 

e se kroz daljnje razmatranje di ćemo i što 
emo, ali za sada je dokumentacija ta koja je i tako i ostaje za sad. Po pitanju aglomeracije 

acija Pula Sjever je ušla u nacionalni Plan otpornosti i oporavka, kao 
takva. Trenutno su u fazi u završnoj fazi novelacije dokumentacije o nabavi u narednih 

ekujemo potpise ugovora i početak 

enje samog projekta ili neće? 

e utjecati na aglomeraciju Pula Sjever. Ta razmatranja ne utječu na 

Vezano za spajanje društava i statusa zaposlenika koji su u društvima koji su predmet 
trenutne analize, važno je naglasiti da ono što mi sad provodimo je dubinska analiza za što 

iri trgovačka društva 
emo nakon toga obavijestiti. Ono što je 

važno, a to bih zamolila svih, zato što smo sad, nismo krenuli u spajanje, puno je upita kada 
dimo dubinsku analizu sa revizorima, nakon čega 

emo izvijestiti javnost o svemu. Ono što je cilj i zašto su u prvotnoj analizi odabrana ta 
društva kako bi se iz prvotne analize kako bi se djelatnosti tih tvrtki nekako ujedinile i kako 

nije poslovanje svih tvrtki pod jednom, s obzirom na njihovu trenutnu 
e zaposlenike. 

Ja bih samo tu iznio neko svoje mišljenje da mislim da recimo Tržnica i Pula Sport nemaju 
neke poveznice pa evo, samo da gledate da vam te firme nekako su kompatibilne kad ih već 
spajate. Poveznica merkata i sporta su jedino zdrava hrana koju jedu sportaši, tako da evo, 

odjela za društvene djelatnosti i mlade, 
da nam pojasni koji je trenutni status dogovora oko stanara Uljanik Standarda koji će 1.4. 

elnicu Upravnog odjela za lokalnu samoupravu Anju Ademi, vezano za 
prezentaciju studije urbane regeneracije koja se nedavno održala u kinu „Valli” da nam 
pojasni malo kako je došlo do te studije, tko ju je financirao, koji su bili ciljevi i kako su 

bi ostalo to samo slovo na 

kog, evo, ono što možemo u ovom trenutku reći je da je 
prošlog tjedna održan zadnji sastanak sa direktorom Uljanik Standarda, sa vlasnikom i sa 

Bio je isto tako i predstavnik stanara. Konačno su dobili brojku 
injenicu da 1.4. je novi vlasnik 

najavio preseljenje jednog cijelog objekta, tako da smo došli do brojke da može ostati 30 
Naglasak je na tome da je to kategorija ljudi koji su radno aktivni. Htjela bih naglasiti 



 

da nam s time ostaje nekih i dalje 50
korisnika socijalnih potpora od strane Centra za socijalnu skrb i Grada Pule
otišli. Priča se da, onako, malo, pomalo, dvoje po troje, ali ljudi se snalaze, odlaze. I mi smo 
evo jučer, podijelili anketne listi
izjasne koliki je broj zainteresiran uop
ovom slučaju razmatrali smo o Japodskoj na koju zapravo, ako bude trebalo, stane i svih 70 
ljudi. To je jedina lokacija na kojoj trenutno vidimo da može stati toliki broj, ako bude toliki 
broj. Evo, toliko od mene. Ako ima još pitanja.
 
ANJA ADEMI 
Ja sam si tu zapisala nekoliko stvari, kako je došlo, tko financira, ciljevi, lokacije i sljede
koraci... Projekt je u potpunosti financiran nepovratnim sredstvima Europske banke za 
obnovu i razvoj, koja iz Create fonda
godine. Radi se o urbanoj obnovi. Ta studija koja je napravljena je sagledala grad ne samo iz 
aspekta prostornih planova, nego tako
gospodarskog razvoja i tako dalje. Prva faza projekta koja je ugovorena sa bankom je sada 
došla do kraja, imali smo prošlu subotu javnu prezentaciju. Kroz projekt su analizirane 
mnoge lokacije. Banka je uz svoje stru
konzultanata iz područja financija i tako dalje. Moram naglasiti, uz podršku radne skupine 
koja je imenovana od kolega iz grada, svatko iz svog podru
Analizirale su se mnoge lokacije, izabrane su na kraju tri. To su: kao što znate, Muzil, 
Hidrobaza i Mornarička bolnica. Sve tri lokacije su nekako analizirane iz razli
uključujući i gospodarske djelatnosti, razvijanje start
tiče zelene tranzicije. Ono što su sljede
obnove nije strateški dokument grada, to je jedna studija koju smo mi zajedno sa timom 
razradili i koja služi kao podloga u našim drugim planovima kao što je strategija razvoja 
urbanog područja, plan razvoja grada. Tu je tako
skupini su i kolege iz Brijuni rivijera, i sada zajedno sa bankom razgovaramo o fazi 2, tj. 
razradi Hidrobaze i Mornaričke bolnice za razvoj start
 
MARIN LEROTIĆ 
Dozvolite mi da pozdravim kolegu Žagara i kolegu Mari
rad u narednom periodu. Dva pitanja imam. Oba dva za Gradona
poklapa sa kolegom Dekovićem, vezano je za projekt Pula Centar. Tako
da nam je drago da projekt Pula Sjever kre
projekt za taj dio grada koji se dugi niz godina pripremao još za vrijeme naše vlasti. 
Međutim, zabrinjava na neki na
milijuna kuna. Znamo da se ovih 345 dobrim dijelom financira iz Plana oporavka i otpornosti 
te me zanima kada se definitivno planira riješiti problem s muljem i ho
mogućnost povlačenja sredstava i ako da, tko 
A drugo pitanje je vezano za jednu vašu izjavu 18. studenog 2021. Izjavili ste da planirate u 
ovom mandatu izgraditi dvije garažne ku
području Opće bolnice Pula. Pa me zanima s obzirom na nedavni sastanak s predstavnici
Istarske Županije da li ste otvorili razgovore na tu temu?
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovani kolega, hvala vam na pitanjima. Dakle, prvo pitanje Pula Centar je i dalje pitanje. 
Ja sam bio u Hrvatskim vodama na tu temu. Projekt Pula Sjever ide dalje. Što se ti
Centar još ne znamo ništa. Dakle, vidjet 
sva sredstva na koji način će se distribuirati što se ti
temu za cijelu Hrvatsku. Mislim da to znate možda i bolje od mene vi
intenzivno razgovaramo sa Hrvatskim vodama i 
sve skupa to neće utjecati na projekt. Vaše pitanje je Pula Sjever je siguran projekt i on ide. 
Tako smo izviješteni i idemo sa javnim nabavama ka
drugog pitanja, na sastanku sa županom, ako na to mislite, nisu bile teme garažne ku
smo lokacije garažnih kuća proširili na Mandra
su to najbolje lokacije gdje bism

da nam s time ostaje nekih i dalje 50-ak ljudi koji spadaju u populaciju umirovljenika i 
korisnika socijalnih potpora od strane Centra za socijalnu skrb i Grada Pule

a se da, onako, malo, pomalo, dvoje po troje, ali ljudi se snalaze, odlaze. I mi smo 
er, podijelili anketne listiće svim korisnicima samačkog. Tražili smo od njih da se 

izjasne koliki je broj zainteresiran uopće za preseljenje i za odlazak na neku drugu lokaciju. U 
aju razmatrali smo o Japodskoj na koju zapravo, ako bude trebalo, stane i svih 70 

ljudi. To je jedina lokacija na kojoj trenutno vidimo da može stati toliki broj, ako bude toliki 
. Ako ima još pitanja. 

Ja sam si tu zapisala nekoliko stvari, kako je došlo, tko financira, ciljevi, lokacije i sljede
koraci... Projekt je u potpunosti financiran nepovratnim sredstvima Europske banke za 
obnovu i razvoj, koja iz Create fonda financira ovaj projekt koji je ugovoren još 2020. 
godine. Radi se o urbanoj obnovi. Ta studija koja je napravljena je sagledala grad ne samo iz 
aspekta prostornih planova, nego također, uključujući cijeli gradski kontekst društva, 

ako dalje. Prva faza projekta koja je ugovorena sa bankom je sada 
došla do kraja, imali smo prošlu subotu javnu prezentaciju. Kroz projekt su analizirane 
mnoge lokacije. Banka je uz svoje stručnjake također angažirala konzorcij urbanista, 

čja financija i tako dalje. Moram naglasiti, uz podršku radne skupine 
koja je imenovana od kolega iz grada, svatko iz svog područja, iz raznih Upravnih odjela. 
Analizirale su se mnoge lokacije, izabrane su na kraju tri. To su: kao što znate, Muzil, 

čka bolnica. Sve tri lokacije su nekako analizirane iz razli
i i gospodarske djelatnosti, razvijanje start-upova, turizam i tako dalje. Sve što se 

e zelene tranzicije. Ono što su sljedeći koraci, mi ćemo dobiti tu studiju, plan urbane 
obnove nije strateški dokument grada, to je jedna studija koju smo mi zajedno sa timom 
razradili i koja služi kao podloga u našim drugim planovima kao što je strategija razvoja 

ja, plan razvoja grada. Tu je također, s obzirom na odabrane lokacije, u radnoj 
skupini su i kolege iz Brijuni rivijera, i sada zajedno sa bankom razgovaramo o fazi 2, tj. 

čke bolnice za razvoj start-uprava i pripremanje dalje tendra.

vim kolegu Žagara i kolegu Marića i zaželim dobrodošlicu i uspješan 
rad u narednom periodu. Dva pitanja imam. Oba dva za Gradonačelnika. Jedno se malo 
poklapa sa kolegom Dekovićem, vezano je za projekt Pula Centar. Također, napomenuo bih 

projekt Pula Sjever kreće. 345 milijuna kuna. To je jedan vrlo bitan 
projekt za taj dio grada koji se dugi niz godina pripremao još za vrijeme naše vlasti. 

utim, zabrinjava na neki način ta šutnja oko projekta Pula Centar. Ipak je rije
kuna. Znamo da se ovih 345 dobrim dijelom financira iz Plana oporavka i otpornosti 

te me zanima kada se definitivno planira riješiti problem s muljem i hoć
enja sredstava i ako da, tko će to sutra platiti? 

je vezano za jednu vašu izjavu 18. studenog 2021. Izjavili ste da planirate u 
ovom mandatu izgraditi dvije garažne kuće. Jednu na mjestu igrališta žute škole, a drugu na 

e bolnice Pula. Pa me zanima s obzirom na nedavni sastanak s predstavnici
Istarske Županije da li ste otvorili razgovore na tu temu? 

Poštovani kolega, hvala vam na pitanjima. Dakle, prvo pitanje Pula Centar je i dalje pitanje. 
Ja sam bio u Hrvatskim vodama na tu temu. Projekt Pula Sjever ide dalje. Što se ti
Centar još ne znamo ništa. Dakle, vidjet ćemo kako će se odvijati stvar. Upitna su možda i 

č će se distribuirati što se tiče nacionalnog Plana oporavka na tu 
temu za cijelu Hrvatsku. Mislim da to znate možda i bolje od mene više informacija. Tako da 
intenzivno razgovaramo sa Hrvatskim vodama i čekamo odgovor po tom pitanju. Mislim da 

e utjecati na projekt. Vaše pitanje je Pula Sjever je siguran projekt i on ide. 
Tako smo izviješteni i idemo sa javnim nabavama kako je rekao kolega Ben
drugog pitanja, na sastanku sa županom, ako na to mislite, nisu bile teme garažne ku

ća proširili na Mandrač i na prostor kod Croatie i sada gledamo koje 
su to najbolje lokacije gdje bismo mogli raditi garažne kuće. U tom smjeru idemo, 
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ak ljudi koji spadaju u populaciju umirovljenika i 
korisnika socijalnih potpora od strane Centra za socijalnu skrb i Grada Pule. Neki su već 

a se da, onako, malo, pomalo, dvoje po troje, ali ljudi se snalaze, odlaze. I mi smo 
kog. Tražili smo od njih da se 

nje i za odlazak na neku drugu lokaciju. U 
aju razmatrali smo o Japodskoj na koju zapravo, ako bude trebalo, stane i svih 70 

ljudi. To je jedina lokacija na kojoj trenutno vidimo da može stati toliki broj, ako bude toliki 

Ja sam si tu zapisala nekoliko stvari, kako je došlo, tko financira, ciljevi, lokacije i sljedeći 
koraci... Projekt je u potpunosti financiran nepovratnim sredstvima Europske banke za 

financira ovaj projekt koji je ugovoren još 2020. 
godine. Radi se o urbanoj obnovi. Ta studija koja je napravljena je sagledala grad ne samo iz 

i cijeli gradski kontekst društva, 
ako dalje. Prva faza projekta koja je ugovorena sa bankom je sada 

došla do kraja, imali smo prošlu subotu javnu prezentaciju. Kroz projekt su analizirane 
er angažirala konzorcij urbanista, 

ja financija i tako dalje. Moram naglasiti, uz podršku radne skupine 
ja, iz raznih Upravnih odjela. 

Analizirale su se mnoge lokacije, izabrane su na kraju tri. To su: kao što znate, Muzil, 
ka bolnica. Sve tri lokacije su nekako analizirane iz različitih područja 

upova, turizam i tako dalje. Sve što se 
studiju, plan urbane 

obnove nije strateški dokument grada, to je jedna studija koju smo mi zajedno sa timom 
razradili i koja služi kao podloga u našim drugim planovima kao što je strategija razvoja 

zirom na odabrane lokacije, u radnoj 
skupini su i kolege iz Brijuni rivijera, i sada zajedno sa bankom razgovaramo o fazi 2, tj. 

uprava i pripremanje dalje tendra. 

a i zaželim dobrodošlicu i uspješan 
čelnika. Jedno se malo 

em, vezano je za projekt Pula Centar. Također, napomenuo bih 
e. 345 milijuna kuna. To je jedan vrlo bitan 

projekt za taj dio grada koji se dugi niz godina pripremao još za vrijeme naše vlasti. 
in ta šutnja oko projekta Pula Centar. Ipak je riječ o 670 

kuna. Znamo da se ovih 345 dobrim dijelom financira iz Plana oporavka i otpornosti 
te me zanima kada se definitivno planira riješiti problem s muljem i hoće li to utjecati na 

je vezano za jednu vašu izjavu 18. studenog 2021. Izjavili ste da planirate u 
e. Jednu na mjestu igrališta žute škole, a drugu na 

e bolnice Pula. Pa me zanima s obzirom na nedavni sastanak s predstavnicima 

Poštovani kolega, hvala vam na pitanjima. Dakle, prvo pitanje Pula Centar je i dalje pitanje. 
Ja sam bio u Hrvatskim vodama na tu temu. Projekt Pula Sjever ide dalje. Što se tiče Pula 

e se odvijati stvar. Upitna su možda i 
e nacionalnog Plana oporavka na tu 

še informacija. Tako da 
ekamo odgovor po tom pitanju. Mislim da 

e utjecati na projekt. Vaše pitanje je Pula Sjever je siguran projekt i on ide. 
ko je rekao kolega Benčić. Što se tiče 

drugog pitanja, na sastanku sa županom, ako na to mislite, nisu bile teme garažne kuće. Mi 
 i na prostor kod Croatie i sada gledamo koje 

će. U tom smjeru idemo, 



 

pripremamo se. Izvijestit ćemo vas o tome jako konkretno je li tema Mandra
Croatia, je li to kod Gimnazije, je li to kod bolnice. Samo neka krene. 
 
MARIN LEROTIĆ 
Da, mislim vezano za taj Pula 
uzmemo Pula Sjever govorimo o milijardu kuna i to su definitivno najve
nas sve skupa očekuju u ovom mandatu, a znamo koliko su bitne za sve gra
one nose. Zato ponavljam i apeliram da se 
mogli aplicirati i dobiti sredstva od strane države jer u suprotnom, ako budemo to morali 
financirati sami, prvo je pitanje kako 
sami financirali, građani ovog grada pla
nije prihvatljivo svima. Pitanja što se ti
spomenuli školu Gimnazija i Op
morate razgovarati s njima i siguran sam da bi se tu pronašao zajedni
bih samo dodao da ste u tom razgovoru bili izjavili da planirate raditi to u javno privatnom 
partnerstvu sa firmom Best In Parking pa me za
Zakonu o javno privatnom partnerstvu, sukladno 
ekonomska ponuda. Pa mi je malo, ne uspijem razabrati, kako ve
njima. Iako, ono što sam se raspitao i ono što sam 
procedura zakonska se mora ispoštovati i mora pro
 
FILIP ZORIČIĆ 
Dakle, što se tiče Best In Parking mi smo dobili pismo namjere njihovo vezano za investiciju 
i gradnju garažne kuće. Samo to što se ti
vidjet ćemo kada krenemo u posao tko 
 
KRISTIJAN BITERI 
Ovako, imam prvo pitanje za pro
upoznate o trenutnom savjetovanju za nogometni teren koji se treba renovirati jer vidim po 
društvenim mrežama da neki ne razumiju ili ne žele razumjeti što je trenutno na savjetovanju, 
a neki još i spominju skrivanja i nepotpunu prezentaciju 
sam sretan i da mi je drago da ide renovacija nogometnog terena na kojem sam prije 28 
godina trenirao kao kadet junior nogometnog kluba „Uljanik” i što 
priliku trenirati na travi, a ne kao mi na nekoj zemlji ili blatu, 
A drugo pitanje je za pročelnicu Ademi kao imenovanu koordinatoricu za Kaštijun. Zamolio 
bih vas da nas izvijestite o zaklju
poduzećima na temu Kaštijun koji se održao prije nekoliko 
 
U očekivanju dolaska pročelnice Ingrid Bulian, rije
 
ANJA ADEMI 
Znači, na nedavnom sastanku sa Županom smo se dogovorili i usuglasili oko imenovanja 
radne skupine vezano za teme o Kaštijunu. Imenova
ime Grada te smo u ponedjeljak održali koordinaciju sa gradona
svim predstavnicima komunalnih poduze
restrukturiranja na temu izmjene cjenika usluga t
komunalnim poduzećima te na temu zbrinjavanja biootpada. Koja je spremnost komunalnih 
poduzeća u Istarskoj županiji na preuzimanje, na prikupljanje biootpada te o izradi akcijskog 
plana gospodarenje komunalnim otpadom na po
naglasili i ono što je za nas, kao Grad Pulu, najvažnije, kratkoro
prekomjernih količina otpada i dugoro
Kaštijun ima kroz plin, solare, analizu hidroli
što se tiče konverzije kredita u vlasni
što je važno naglasiti, to je jedna kooperativnost izme
komunalnih poduzeća o dogovoru oko cijene koju komunalna poduze
Kaštijunu. 
 
 

ćemo vas o tome jako konkretno je li tema Mandra
Croatia, je li to kod Gimnazije, je li to kod bolnice. Samo neka krene.  

Da, mislim vezano za taj Pula Centar zato sam i pitao jer je riječ o 670 milijuna kuna. Kad 
uzmemo Pula Sjever govorimo o milijardu kuna i to su definitivno najveć

ekuju u ovom mandatu, a znamo koliko su bitne za sve građ
o ponavljam i apeliram da se čim prije iznađe to rješenje kako bismo 

mogli aplicirati i dobiti sredstva od strane države jer u suprotnom, ako budemo to morali 
financirati sami, prvo je pitanje kako ćemo to financirati, a drugo je da ć

đani ovog grada plaćati najskuplju odvodnju u Hrvatskoj što definitivno 
nije prihvatljivo svima. Pitanja što se tiče garaža, postavio sam namjerno jer je to kad ste 
spomenuli školu Gimnazija i Opću bolnicu Pula je riječ o županijskim zemljištima. Zna
morate razgovarati s njima i siguran sam da bi se tu pronašao zajednički jezik. Me
bih samo dodao da ste u tom razgovoru bili izjavili da planirate raditi to u javno privatnom 
partnerstvu sa firmom Best In Parking pa me zanima kako već to sad znate, s obzirom da po 
Zakonu o javno privatnom partnerstvu, sukladno čl., mislim 13. i 14. se odabire najpovoljnija 
ekonomska ponuda. Pa mi je malo, ne uspijem razabrati, kako već sad znate da biste baš s 

aspitao i ono što sam čuo, riječ je o dobroj firmi, ali ipak neka 
procedura zakonska se mora ispoštovati i mora proći. Ako možete i to dodatno...

e Best In Parking mi smo dobili pismo namjere njihovo vezano za investiciju 
će. Samo to što se tiče tog dijela, a da su ozbiljna firma, jesu. Me

emo kada krenemo u posao tko će to biti. 

Ovako, imam prvo pitanje za pročelnicu Ingrid Bulian. Pa zamolio bih vas da nas malo 
trenutnom savjetovanju za nogometni teren koji se treba renovirati jer vidim po 

društvenim mrežama da neki ne razumiju ili ne žele razumjeti što je trenutno na savjetovanju, 
a neki još i spominju skrivanja i nepotpunu prezentaciju činjenica. A isto tako, m
sam sretan i da mi je drago da ide renovacija nogometnog terena na kojem sam prije 28 
godina trenirao kao kadet junior nogometnog kluba „Uljanik” i što će današnja djeca imati 
priliku trenirati na travi, a ne kao mi na nekoj zemlji ili blatu, što je već bilo tada.

čelnicu Ademi kao imenovanu koordinatoricu za Kaštijun. Zamolio 
bih vas da nas izvijestite o zaključcima sa sastanka sa gradonačelnicima i komunalnim 

ima na temu Kaštijun koji se održao prije nekoliko dana. Zahvaljujem.

čelnice Ingrid Bulian, riječ je prepuštena pročelnici Anji Ademi.

i, na nedavnom sastanku sa Županom smo se dogovorili i usuglasili oko imenovanja 
radne skupine vezano za teme o Kaštijunu. Imenovan je dožupan gospodin Demetlika i ja u 
ime Grada te smo u ponedjeljak održali koordinaciju sa gradonačelnicima Istarske županije i 
svim predstavnicima komunalnih poduzeća. Razgovarali smo na temu vlasni
restrukturiranja na temu izmjene cjenika usluga trgovačkog društva Kaštijun prema 

ćima te na temu zbrinjavanja biootpada. Koja je spremnost komunalnih 
a u Istarskoj županiji na preuzimanje, na prikupljanje biootpada te o izradi akcijskog 

plana gospodarenje komunalnim otpadom na području Istarske županije. Ono što smo 
naglasili i ono što je za nas, kao Grad Pulu, najvažnije, kratkoročno je zbrinjavanje 

ina otpada i dugoročno iskorištavanje energetskih potencijala koje 
Kaštijun ima kroz plin, solare, analizu hidrolize i tako dalje. Ono što smo se dogovorili, to je 

e konverzije kredita u vlasničke udjele i što se tiče cijena, također, mislim da je ono 
što je važno naglasiti, to je jedna kooperativnost između gradova na razini gradona

ća o dogovoru oko cijene koju komunalna poduzeć
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emo vas o tome jako konkretno je li tema Mandrača, je li tema 

č o 670 milijuna kuna. Kad 
uzmemo Pula Sjever govorimo o milijardu kuna i to su definitivno najveće investicije koje 

ekuju u ovom mandatu, a znamo koliko su bitne za sve građane i sve ono što 
e to rješenje kako bismo čim prije 

mogli aplicirati i dobiti sredstva od strane države jer u suprotnom, ako budemo to morali 
emo to financirati, a drugo je da će, ako budemo to 

ati najskuplju odvodnju u Hrvatskoj što definitivno 
e garaža, postavio sam namjerno jer je to kad ste 

kim zemljištima. Znači, 
čki jezik. Međutim, još 

bih samo dodao da ste u tom razgovoru bili izjavili da planirate raditi to u javno privatnom 
 to sad znate, s obzirom da po 

l., mislim 13. i 14. se odabire najpovoljnija 
ć sad znate da biste baš s 

 je o dobroj firmi, ali ipak neka 
i. Ako možete i to dodatno... 

e Best In Parking mi smo dobili pismo namjere njihovo vezano za investiciju 
e tog dijela, a da su ozbiljna firma, jesu. Međutim, 

elnicu Ingrid Bulian. Pa zamolio bih vas da nas malo 
trenutnom savjetovanju za nogometni teren koji se treba renovirati jer vidim po 

društvenim mrežama da neki ne razumiju ili ne žele razumjeti što je trenutno na savjetovanju, 
injenica. A isto tako, moram reći da 

sam sretan i da mi je drago da ide renovacija nogometnog terena na kojem sam prije 28 
će današnja djeca imati 
ć bilo tada. 

elnicu Ademi kao imenovanu koordinatoricu za Kaštijun. Zamolio 
čelnicima i komunalnim 

dana. Zahvaljujem. 

čelnici Anji Ademi. 

i, na nedavnom sastanku sa Županom smo se dogovorili i usuglasili oko imenovanja 
n je dožupan gospodin Demetlika i ja u 

čelnicima Istarske županije i 
a. Razgovarali smo na temu vlasničkog 

kog društva Kaštijun prema 
ima te na temu zbrinjavanja biootpada. Koja je spremnost komunalnih 

a u Istarskoj županiji na preuzimanje, na prikupljanje biootpada te o izradi akcijskog 
ju Istarske županije. Ono što smo 

čno je zbrinjavanje 
no iskorištavanje energetskih potencijala koje 

ze i tako dalje. Ono što smo se dogovorili, to je 
đer, mislim da je ono 

u gradova na razini gradonačelnika i 
a o dogovoru oko cijene koju komunalna poduzeća imaju prema 



 

INGRID BULIAN 
Hvala na pitanju jer zapravo ć
svim glasilima i na našim web stranicama, najavim po
izmjena i dopuna urbanističkog plana Lungomare i da na neki na
na ciljeve, odnosno razloge zašto se pokrenula ta izrada Izmjena i dopuna plana. Na prošloj 
sjednici Gradskog vijeća imali ste priliku, na neki na
izmjene planova, odnosno novih planova, kre
Zagreba. Znamo da svaki taj postupak zapo
Gradsko vijeće, a koja, između ostalog, jasno mora definir
ta izrada pokreće. U konkretnom slu
te godine, određeno je da će se pokrenuti izmjene i dopune tog plana isklju
dijelu sportskog igrališta, danas n
svojoj svrsi, a pokretač takve ideje nalazio se u 
kad su izgrađeni bazeni je na neki na
klubu „Uljanik” za treninge koja su djeca obavljala. Ocijenilo se da bi bilo logi
pokrenuti postupak izmjene prostornog plana da bi se na lokaciji ve
igrališta stvorili uvjeti koji bi zadovoljavali odre
savezu i kako bi se omogućilo da se tamo odvijaju odre
zapravo taj teren počinje koristiti kao što treba. Ono što je u ovom trenutku u proceduri je 
Izmjena i dopuna plana koja se isklju
okolni sadržaj koji su vezani uz to, zna
pratećih pomoćnih prostorija. Sve ostalo je zapravo nešto što može biti predmetom u jednom 
drugom postupku kada se za to stvore preduvjeti. 
korektnosti na neki način to jasno i istaknuti, da se ne bi desilo kao što je kolega Boži
svom izlaganju, zapravo, u jednom trenutku rekao, da se 
prijedlozi tijekom javne rasprave p
odnosno nositelji izrade, nemaju drugu mogu
To se na kraju krajeva može č
sudjeluju u tome, a zapravo zakonski ne postoji mogu
postavljeno kao cilj. Dakle, radi korektnosti ja vjerujem da svi želimo da se svaka procedura 
provede onako kako treba radi korektnosti i konstruktivnosti, u krajnjem slu
ovog postupka, treba jasno istaknuti o 
pitanja, ali u nekom drugom procesu koji se tek mora otvoriti.
 
MONICA DEROCCHI 
Moje prvo pitanje ide Gradona
Lungomare proglasiti park šumom. Pa me zanima kako to namjeravate u
koliko ja znam, to je u nadležnosti Županije?
Dok drugo pitanje sam planirala uputiti vama, ali prethodno je odgovarala pro
pa pretpostavljam da će ona i sada
bila postavila pitanje u 11. mjesecu na sjednici vezano za Fratarski i tad ste mi rekli da je to 
društvo trebalo odavno ugasiti, a sada vidimo da dolazi do spajanja razli
društava čije su djelatnosti u potpunosti nepovezane te me zanima na koji na
direktor tog trgovačkog društva? Da li postoji mogu
ostane na tom mjestu? A i nismo dobili konkretan odgovor što 
trgovačkih društava, odnosno nismo dobili odgovor da li 
da li se trebaju bojati za svoja radna mjesta ili ne?
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana kolegice, hvala vam na pitanjima. Ja sam pretpostavio da 
se i pripremio. Dopustite mi. Temeljem Zakona o zaštiti prirode u 
zaštićena područja od lokalnog zna
krajobraz, park šuma i spomenik parkovne arhitekture. U istom Zakonu, navodi se 
da je park šuma prirodna ili sađ
koja je namijenjena i odmoru i rekreaciji i u kojoj su dopušteni zahvati djelatnosti koje ne 
narušavaju obilježja zbog kojih je proglašena. U 
prethodnu suglasnost ministarstva i središnjeg tijela državne uprave nadležnom za poslove 
šumarstva, proglašava predstavni

Hvala na pitanju jer zapravo ću iskoristiti priliku da i ovim putem, osim što smo objavili u 
svim glasilima i na našim web stranicama, najavim početak javne rasprave 

čkog plana Lungomare i da na neki način podsjetim na proceduru i 
na ciljeve, odnosno razloge zašto se pokrenula ta izrada Izmjena i dopuna plana. Na prošloj 

ća imali ste priliku, na neki način, saslušati kako procedura izrade 
izmjene planova, odnosno novih planova, kreće. Kao što je razložio i kolega Boži
Zagreba. Znamo da svaki taj postupak započinje Odlukom o izradi plana koju donosi 

e, a koja, između ostalog, jasno mora definirati, ciljeve i razloge zbog kojih se 
e. U konkretnom slučaju, odlukom Gradskog vijeća iz 2020. godine, krajem 

će se pokrenuti izmjene i dopune tog plana isključ
dijelu sportskog igrališta, danas nogometnog igrališta koji je zapravo neuređ

č takve ideje nalazio se u činjenici da kad je izgrađ
eni bazeni je na neki način prestao, nestao teren koji je služio nogometnom 
” za treninge koja su djeca obavljala. Ocijenilo se da bi bilo logi

pokrenuti postupak izmjene prostornog plana da bi se na lokaciji već postojeć
igrališta stvorili uvjeti koji bi zadovoljavali određene norme prema Hrvatskom nogome

ćilo da se tamo odvijaju određene utakmice, natjecateljske i da se 
činje koristiti kao što treba. Ono što je u ovom trenutku u proceduri je 

Izmjena i dopuna plana koja se isključivo odnosi na teren nogometnog igrališta i prate
okolni sadržaj koji su vezani uz to, znači, omogućavanje realizacije svlač

nih prostorija. Sve ostalo je zapravo nešto što može biti predmetom u jednom 
drugom postupku kada se za to stvore preduvjeti. Ovim putem mislim da bi trebalo radi 

čin to jasno i istaknuti, da se ne bi desilo kao što je kolega Boži
svom izlaganju, zapravo, u jednom trenutku rekao, da se često događa da kad se primjedbe i 
prijedlozi tijekom javne rasprave postavljaju na nešto što nije predmet tih izmjena, izra
odnosno nositelji izrade, nemaju drugu mogućnost nego reći da to nije predmet toga plana. 
To se na kraju krajeva može činiti na neki način, kako bih rekla, neprihvatljivo onima koji 

ome, a zapravo zakonski ne postoji mogućnost obrađivati sve ono što nije 
postavljeno kao cilj. Dakle, radi korektnosti ja vjerujem da svi želimo da se svaka procedura 
provede onako kako treba radi korektnosti i konstruktivnosti, u krajnjem slu
ovog postupka, treba jasno istaknuti o čemu sad govorimo i reći da su otvorena i druga 
pitanja, ali u nekom drugom procesu koji se tek mora otvoriti. 

Moje prvo pitanje ide Gradonačelniku. Ja sam danas pročitala da planirate šumicu na 
gomare proglasiti park šumom. Pa me zanima kako to namjeravate uč

koliko ja znam, to je u nadležnosti Županije? 
Dok drugo pitanje sam planirala uputiti vama, ali prethodno je odgovarala pro

će ona i sada, a nadovezuje se na pitanje kolege Dekovi
bila postavila pitanje u 11. mjesecu na sjednici vezano za Fratarski i tad ste mi rekli da je to 
društvo trebalo odavno ugasiti, a sada vidimo da dolazi do spajanja različ

e su djelatnosti u potpunosti nepovezane te me zanima na koji na
kog društva? Da li postoji mogućnost da neki od sadašnjih direktora 

ostane na tom mjestu? A i nismo dobili konkretan odgovor što će biti sa zaposlenicima t
kih društava, odnosno nismo dobili odgovor da li će oni izgubiti svoja radna mjesta, 

da li se trebaju bojati za svoja radna mjesta ili ne? 

Poštovana kolegice, hvala vam na pitanjima. Ja sam pretpostavio da će netko upitati pa sam 
e i pripremio. Dopustite mi. Temeljem Zakona o zaštiti prirode u čl. 111. navedeno je da su 

ja od lokalnog značenja regionalni park, spomenik prirode, zna
krajobraz, park šuma i spomenik parkovne arhitekture. U istom Zakonu, navodi se 
da je park šuma prirodna ili sađena šuma veće bioraznolikosti ili krajobrazne vrijednosti, a 
koja je namijenjena i odmoru i rekreaciji i u kojoj su dopušteni zahvati djelatnosti koje ne 
narušavaju obilježja zbog kojih je proglašena. U čl. 123. navedeno je da park šumu uz 
prethodnu suglasnost ministarstva i središnjeg tijela državne uprave nadležnom za poslove 
šumarstva, proglašava predstavničko tijelo nadležne jedinice područ
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u iskoristiti priliku da i ovim putem, osim što smo objavili u 
etak javne rasprave o Prijedlogu 

čin podsjetim na proceduru i 
na ciljeve, odnosno razloge zašto se pokrenula ta izrada Izmjena i dopuna plana. Na prošloj 

aslušati kako procedura izrade 
e. Kao što je razložio i kolega Božić iz 

inje Odlukom o izradi plana koju donosi 
ati, ciljeve i razloge zbog kojih se 

ća iz 2020. godine, krajem 
e se pokrenuti izmjene i dopune tog plana isključivo, isključivo na 

ogometnog igrališta koji je zapravo neuređeno i ne koristi 
injenici da kad je izgrađen gradski bazen, 

in prestao, nestao teren koji je služio nogometnom 
” za treninge koja su djeca obavljala. Ocijenilo se da bi bilo logično i moguće 

ć postojećeg nogometnog 
ene norme prema Hrvatskom nogometnom 

ene utakmice, natjecateljske i da se 
inje koristiti kao što treba. Ono što je u ovom trenutku u proceduri je 

og igrališta i prateći 
avanje realizacije svlačionica i tih nekih 

nih prostorija. Sve ostalo je zapravo nešto što može biti predmetom u jednom 
Ovim putem mislim da bi trebalo radi 

in to jasno i istaknuti, da se ne bi desilo kao što je kolega Božić u 
đa da kad se primjedbe i 

ostavljaju na nešto što nije predmet tih izmjena, izrađivač, 
i da to nije predmet toga plana. 

in, kako bih rekla, neprihvatljivo onima koji 
đivati sve ono što nije 

postavljeno kao cilj. Dakle, radi korektnosti ja vjerujem da svi želimo da se svaka procedura 
provede onako kako treba radi korektnosti i konstruktivnosti, u krajnjem slučaju, provedbe 

ći da su otvorena i druga 

itala da planirate šumicu na 
gomare proglasiti park šumom. Pa me zanima kako to namjeravate učiniti s obzirom da, 

Dok drugo pitanje sam planirala uputiti vama, ali prethodno je odgovarala pročelnica Ademi 
, a nadovezuje se na pitanje kolege Dekovića. Ja sam vam 

bila postavila pitanje u 11. mjesecu na sjednici vezano za Fratarski i tad ste mi rekli da je to 
društvo trebalo odavno ugasiti, a sada vidimo da dolazi do spajanja različitih trgovačkih 

e su djelatnosti u potpunosti nepovezane te me zanima na koji način će se birati 
nost da neki od sadašnjih direktora 

će biti sa zaposlenicima tih 
e oni izgubiti svoja radna mjesta, 

će netko upitati pa sam 
čl. 111. navedeno je da su 

enja regionalni park, spomenik prirode, značajni 
krajobraz, park šuma i spomenik parkovne arhitekture. U istom Zakonu, navodi se u čl. 119. 

e bioraznolikosti ili krajobrazne vrijednosti, a 
koja je namijenjena i odmoru i rekreaciji i u kojoj su dopušteni zahvati djelatnosti koje ne 

avedeno je da park šumu uz 
prethodnu suglasnost ministarstva i središnjeg tijela državne uprave nadležnom za poslove 

ko tijelo nadležne jedinice područne, regionalne 



 

samouprave. Zaključak na vaše pitanje. Grad Pula daje ini
uredu. Uz detaljan opis obilježja i vrijednosti podru
područja, posljedice koje će donošenjem akta o proglašenju proiste
Sve u cilju zaštite od devastacij
procedura dugačka, ona dugo traje, tako da vaše pitanje stoji i u pravu ste u pogledu toga tko, 
međutim, Grad Pula daje inicijativu nadležnom županijskom uredu.
 
MONICA DEROCCHI 
A što će se dogoditi s igralištem na Valkanama po tom pitanju?
 
FILIP ZORIČIĆ 
Igralište na niti jedan način nije upitan. Najprije idemo u ove izmjene na na
uređujemo nogometni teren. Što se mene ti
tom prostoru gdje je. Nakon toga mislim da cijeli prostor park šume budu
Lungomare, dakle, govorimo o šumskom dijelu, može biti kao što je Punta Corente u Rovnju. 
Svi to želimo, dakle, možemo taj prostor bolje pošumiti, urediti i tako dalje za rekreaciju
sugrađane, ali nogometno igralište je sada prioritet i ono 
puta i to treba naglasiti. Hvala na pitanju. To je jasno.
 
ANJA ADEMI 
Prvo pitanje je bilo, ako sam shvatila, zašto nismo ugasili Fratarski. Gradona
mjesecu govorio da će se ugasiti ta tvrtka i da nema svoj smisao poslovanja. Mislim da je 
jako negativno govoriti kao da ć
to da radimo analizu dubinsku svih trgova
je da sa trgovačkim društvima Fratarski, Tržnica, Pula Sport i Castrum, možemo nešto 
učiniti. To ne znači da ćemo mi neodgovorno ugasiti firmu i otpustiti te ljude i da Fratarski 
više neće postojati. Fratarski, kao i sva ostala 
dubinske analize, ona posluju kao i do sada. Tako 
vidjeli, objavljen je poziv za rezervacijama za kampove, Bunarina radi. Kada do
pripajanja ostalih trgovačkih društav
postojati, ali to ne znači da Fratarski otok ili Bunarina više ne
tiče direktora, svi koji pratite trgova
znate, pogotovo vi koji ste tu ve
godini, da je direktor Fratarski trenutno naš pro
direktor privremeni u Pula Sportu, što zna
će imati jednog direktora. Tvrtke se pripajaju Castrumu i tu mislim da ne
problema s obzirom da gospodin Perc ide u mirovinu, pro
i gospodin Peruško je također privremeni direktor. Što se
jednom sve stvarno zamolila da ne širimo paniku. Ono što sada radimo je dubinska analiza, 
analiza koja će pokazati koliko je radnih mjesta potrebno. Ono što mogu re
stvorimo jedno operativnije i efikasnije dru
kažete nemaju ništa zajedničko. Imaju, oni se svi bave održavanjem, ako razmislite. Pula 
Sport se bavi održavanjem sportskih objekata, kao i Tržnica, bavi se održavanjem, Tržnica se 
ne bavi prodavanjem povrća. Tako da nam je cilj stvoriti jedno efikasno društvo koje 
usluge puno unaprijeđenije i koje 
vjerojatno, recimo iz prošlogodišnjih financijskih izvještaja možete vidjeti da malo koje 
društvo ima sredstva koje može korsitti kao investicije. Više krpamo trenutno društva nego 
što ona mogu investirati u neke nove projekte. Tako, recimo, na Tržnici imamo gubitak i 
čekamo. Tvrtka ima projekt koji je iz bivše vlasti obnove Tržnice, koji košta milijun i
kuna, koji Tržnica nikad neće imati sa trenutnim poslovanjem. Zna
da sve djelatnosti tih društava mogu biti unaprije
mogu reći je da se ne očekuje veliki broj otpuštanja, da nema n
panikom, velikim brojem otpuštanja. Analiza 
rekla, nećemo imati četiri direktora, biti 
direktora koja su trenutno u društvu ionako ne 
sam rekla.  
 
 

čak na vaše pitanje. Grad Pula daje inicijativu nadležnom županijskom 
uredu. Uz detaljan opis obilježja i vrijednosti područja koje se zaštićuje, ocjenu stanja toga 

će donošenjem akta o proglašenju proisteći i tako dalje, i tako dalje. 
Sve u cilju zaštite od devastacije, sve ono što je šumsko u tom djelu, međ

ka, ona dugo traje, tako da vaše pitanje stoji i u pravu ste u pogledu toga tko, 
utim, Grad Pula daje inicijativu nadležnom županijskom uredu. 

i s igralištem na Valkanama po tom pitanju? 

čin nije upitan. Najprije idemo u ove izmjene na nač
ujemo nogometni teren. Što se mene tiče, ja sam tu jasan. Nogometno igralište 

ru gdje je. Nakon toga mislim da cijeli prostor park šume budu
Lungomare, dakle, govorimo o šumskom dijelu, može biti kao što je Punta Corente u Rovnju. 
Svi to želimo, dakle, možemo taj prostor bolje pošumiti, urediti i tako dalje za rekreaciju

ane, ali nogometno igralište je sada prioritet i ono će biti. To sam rekao ve
puta i to treba naglasiti. Hvala na pitanju. To je jasno. 

Prvo pitanje je bilo, ako sam shvatila, zašto nismo ugasili Fratarski. Gradona
će se ugasiti ta tvrtka i da nema svoj smisao poslovanja. Mislim da je 

jako negativno govoriti kao da će to biti sutra. Ono što smo mi najavili krajem godine i rekli 
to da radimo analizu dubinsku svih trgovačkih društava tada interno i ono što smo zaklju

kim društvima Fratarski, Tržnica, Pula Sport i Castrum, možemo nešto 
ćemo mi neodgovorno ugasiti firmu i otpustiti te ljude i da Fratarski 

e postojati. Fratarski, kao i sva ostala trgovačka društva koji su sada predmet 
dubinske analize, ona posluju kao i do sada. Tako će Fratarski i ove godine, kao što ste 
vidjeli, objavljen je poziv za rezervacijama za kampove, Bunarina radi. Kada do

čkih društava Castrumu, onda će pravno Fratarski, kao d.o.o. prestati 
či da Fratarski otok ili Bunarina više neće postojati. Druga stvar, što se 

e direktora, svi koji pratite trgovačka društva koja su u vlasništvu Grada, onda sigurno 
pogotovo vi koji ste tu već dugo vremena, da gospodinu Percu istič

godini, da je direktor Fratarski trenutno naš pročelnik Službe za zastupanje te da je imenovan 
direktor privremeni u Pula Sportu, što znači da tvrtka sigurno neće imati četir
e imati jednog direktora. Tvrtke se pripajaju Castrumu i tu mislim da neć

problema s obzirom da gospodin Perc ide u mirovinu, pročelnik za zastupanje je privremeno, 
đer privremeni direktor. Što se tiče radnih mjesta, opet bih još 

jednom sve stvarno zamolila da ne širimo paniku. Ono što sada radimo je dubinska analiza, 
e pokazati koliko je radnih mjesta potrebno. Ono što mogu re

stvorimo jedno operativnije i efikasnije društvo koje će pružiti unaprijeđ
kažete nemaju ništa zajedničko. Imaju, oni se svi bave održavanjem, ako razmislite. Pula 
Sport se bavi održavanjem sportskih objekata, kao i Tržnica, bavi se održavanjem, Tržnica se 

Tako da nam je cilj stvoriti jedno efikasno društvo koje 
đenije i koje će imati sredstva za dodatna ulaganja, a kao što znate, 

vjerojatno, recimo iz prošlogodišnjih financijskih izvještaja možete vidjeti da malo koje 
a sredstva koje može korsitti kao investicije. Više krpamo trenutno društva nego 

što ona mogu investirati u neke nove projekte. Tako, recimo, na Tržnici imamo gubitak i 
ekamo. Tvrtka ima projekt koji je iz bivše vlasti obnove Tržnice, koji košta milijun i

će imati sa trenutnim poslovanjem. Znači, ono što želimo stvoriti 
da sve djelatnosti tih društava mogu biti unaprijeđena i da možemo imati investicije i ono što 

čekuje veliki broj otpuštanja, da nema nikakve potrebe za ikakvom 
panikom, velikim brojem otpuštanja. Analiza će pokazati koji broj je optimalan. Ono što sam 

četiri direktora, biti će jedan direktor, ali također znamo da ova tri 
direktora koja su trenutno u društvu ionako ne bi bili direktori sljedeće godine iz razloga koje 

 

12 

cijativu nadležnom županijskom 
ćuje, ocjenu stanja toga 

ći i tako dalje, i tako dalje. 
e, sve ono što je šumsko u tom djelu, međutim, znamo da je 

ka, ona dugo traje, tako da vaše pitanje stoji i u pravu ste u pogledu toga tko, 

in nije upitan. Najprije idemo u ove izmjene na način da gradimo i 
e, ja sam tu jasan. Nogometno igralište će biti na 

ru gdje je. Nakon toga mislim da cijeli prostor park šume buduće nadam se, 
Lungomare, dakle, govorimo o šumskom dijelu, može biti kao što je Punta Corente u Rovnju. 
Svi to želimo, dakle, možemo taj prostor bolje pošumiti, urediti i tako dalje za rekreaciju za 

e biti. To sam rekao već nekoliko 

Prvo pitanje je bilo, ako sam shvatila, zašto nismo ugasili Fratarski. Gradonačelnik je u 12. 
e se ugasiti ta tvrtka i da nema svoj smisao poslovanja. Mislim da je 

e to biti sutra. Ono što smo mi najavili krajem godine i rekli 
no i ono što smo zaključili 

kim društvima Fratarski, Tržnica, Pula Sport i Castrum, možemo nešto 
emo mi neodgovorno ugasiti firmu i otpustiti te ljude i da Fratarski 

ka društva koji su sada predmet 
e Fratarski i ove godine, kao što ste 

vidjeli, objavljen je poziv za rezervacijama za kampove, Bunarina radi. Kada dođe trenutak 
e pravno Fratarski, kao d.o.o. prestati 

e postojati. Druga stvar, što se 
ka društva koja su u vlasništvu Grada, onda sigurno 

 dugo vremena, da gospodinu Percu ističe mandat u ovoj 
elnik Službe za zastupanje te da je imenovan 

e imati četiri direktora, nego 
e imati jednog direktora. Tvrtke se pripajaju Castrumu i tu mislim da neće biti nikakvog 

elnik za zastupanje je privremeno, 
e radnih mjesta, opet bih još 

jednom sve stvarno zamolila da ne širimo paniku. Ono što sada radimo je dubinska analiza, 
e pokazati koliko je radnih mjesta potrebno. Ono što mogu reći je cilj da 

e pružiti unaprijeđenje usluga. Vi 
ko. Imaju, oni se svi bave održavanjem, ako razmislite. Pula 

Sport se bavi održavanjem sportskih objekata, kao i Tržnica, bavi se održavanjem, Tržnica se 
Tako da nam je cilj stvoriti jedno efikasno društvo koje će imati 

e imati sredstva za dodatna ulaganja, a kao što znate, 
vjerojatno, recimo iz prošlogodišnjih financijskih izvještaja možete vidjeti da malo koje 

a sredstva koje može korsitti kao investicije. Više krpamo trenutno društva nego 
što ona mogu investirati u neke nove projekte. Tako, recimo, na Tržnici imamo gubitak i 
ekamo. Tvrtka ima projekt koji je iz bivše vlasti obnove Tržnice, koji košta milijun i pol 

či, ono što želimo stvoriti 
ena i da možemo imati investicije i ono što 

ikakve potrebe za ikakvom 
e pokazati koji broj je optimalan. Ono što sam 

đer znamo da ova tri 
će godine iz razloga koje 



 

MIHA PAUS 
Imam pitanje za pročelnika Stembergera. Zna
plana razvoja širokopojasne infrastrukture za podru
samo o WiFi mreži i koja područ
A drugo pitanje je radi li Grad na tome da u novim prometnicima, i starima koje obnavlja, 
osigurava koridore za optički kabel, odnosno kabelsku kanalizaciju?
 
ROBERT STEMBERGER 
Vezano za prvo pitanje, Grad je ugovorio izradu projekta razvoja infrastrukture 
širokopojasnog pristupa u Gradu Puli, odnosno izgradnju infrastrukture u sektoru 
telekomunikacija kojom će se osigurati pokrivanje mrežom brzinom minimalno 30
ultra brzim minimalno 100 mbs
projekat trenutno nalazi u HAKOM
realizaciju. Što se tiče vodova i izgradnje prometnica, cijevi se stavljaju u prometnice u 
kojima nemamo trenutno nikakve infrastrukture. Svugdje gdje radimo rekonstrukciju 
stavljaju se i cijevi za buduć
pokrivena sa instalacijama.  
 
ELENA PUH BELCI 
Evo ja imam dva pitanja za Gradona
prosvjed odgojiteljica i odgojitelja gradskih dje
predškolskom odgoju i obrazovanju. Tema je jako ozbiljna, mijenja se državni pedagoški 
standard i ovim izmjenama biti 
bilo do sada. Zapošljavanje manjeg broja odgojitelja, zapošljavanje nestru
površina po broju, po djetetu, biti 
podršku Sindikatu i Udruzi Sidro i našim odgojiteljicama i niste sudjelovali na prosvjedu, kao 
što se znali sudjelovati na prosvjedu na Portarati pa evo pitam: Zašto niste bili na prosvjedu i 
koji je vaš stav na tu temu? 
A drugo pitanje odnosi se na radnu skupinu koju ste imeno
odluka po pitanju prostornog plana planiranja i pokrenuli suradnju sa Društvom arhitekata 
Istre. Tom savjetodavnom tijelu bio je zadatak davanje mišljenja po pitanju odluka koje se 
tiču urbanizma prostora, planiranja i gr
koalicijskim partnerima SDP-a iznosili ste neslaganje sa tim stru
bih rekla da ste oštro zadirali u njihovu stru
se u budućnosti i po nekim drugim aktualnim pitanjima nastaviti suradnja sa takvim vašim 
tijelom koje ste vi imenovali i na koji na
na neki način, vi potencirali? 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala poštovana kolegice na pitanjima
pitanja, ja sam o pedagoškom standardu razgovarao o kojem su odgojiteljice i odgajatelji 
govorile i sa državnim tajnikom Mami
to jedan veliki problem koji nas 
note koje idu prema ministarstvu da se to ne
pedagoškog standarda, bit će veliki problem. Što se ti
obrazovanju u osnovnim školama, tako
također neće biti dobro. Govorimo o broju u
standardu i tako dalje. Vidjeti ć
Paralelno imamo i razgovore o rastu koeficijenta. Prema tome, moja potpora odgojno 
obrazovnom sustavu nikada ne bi bila upitna u tom smislu.
Što se tiče vašeg drugog pitanje, vezano za radnu skupinu, nisam bio oštar, izrazio sam 
nezadovoljstvo u smislu da mislim da u 21. stolje
budućeg nogometnog igrališta gdje je pored njega i Mocenijev spomenik i da može biti i 
jedno i drugo. Ja sam u tom kontekstu rekao. Radna skupina, sastali smo se. Moja prva 
intencija je bila i ostaje uvijek da struku treba valorizirati i slušati u svakom kontekstu i 
svakoj temi i kao gradonačelnik od prvog dana sam to naglašavao i stojim iza toga. Naravno 
da će biti različitih razmišljanja, da ne
stvarati tenzije, tamo gdje vidim da se grad može razvijati da ima dobru i pozitivnu viziju, na 

čelnika Stembergera. Znači, Grad je platio studiju izrade izvodljivosti 
plana razvoja širokopojasne infrastrukture za područje Grada Pule pa me zanima radi li se 
samo o WiFi mreži i koja područja Grada to sve obuhvaća? 
A drugo pitanje je radi li Grad na tome da u novim prometnicima, i starima koje obnavlja, 

čki kabel, odnosno kabelsku kanalizaciju? 

, Grad je ugovorio izradu projekta razvoja infrastrukture 
širokopojasnog pristupa u Gradu Puli, odnosno izgradnju infrastrukture u sektoru 

će se osigurati pokrivanje mrežom brzinom minimalno 30
ultra brzim minimalno 100 mbs širokopojasnim pristupom za područje Grada Pule. Taj se 
projekat trenutno nalazi u HAKOM-u na verifikaciji. Kad bude verificiran ić

če vodova i izgradnje prometnica, cijevi se stavljaju u prometnice u 
renutno nikakve infrastrukture. Svugdje gdje radimo rekonstrukciju 

stavljaju se i cijevi za buduću infrastrukturu. Ne stavljaju se u ulicama gdje je dobro 

Evo ja imam dva pitanja za Gradonačelnika. Prije nekoliko dana na Forumu, održan je miran 
prosvjed odgojiteljica i odgojitelja gradskih dječjih vrtića na nacrte Izmjene dopuna Zakona o 
predškolskom odgoju i obrazovanju. Tema je jako ozbiljna, mijenja se državni pedagoški 
standard i ovim izmjenama biti će dopušteno upisivati značajno veći broj djece nego što je 
bilo do sada. Zapošljavanje manjeg broja odgojitelja, zapošljavanje nestru
površina po broju, po djetetu, biti će značajno manja. Ja u medijima nisam vidjela da ste dali 

ruzi Sidro i našim odgojiteljicama i niste sudjelovali na prosvjedu, kao 
što se znali sudjelovati na prosvjedu na Portarati pa evo pitam: Zašto niste bili na prosvjedu i 

A drugo pitanje odnosi se na radnu skupinu koju ste imenovali u cilju donošenja kvalitetnih 
odluka po pitanju prostornog plana planiranja i pokrenuli suradnju sa Društvom arhitekata 
Istre. Tom savjetodavnom tijelu bio je zadatak davanje mišljenja po pitanju odluka koje se 

u urbanizma prostora, planiranja i gradnje i u zadnjim medijskim istupima i zajedno sa 
a iznosili ste neslaganje sa tim stručnim mišljenjem, odnosno ja 

bih rekla da ste oštro zadirali u njihovu stručnost i kompetencije. Postavlja se pitanje kako 
i po nekim drugim aktualnim pitanjima nastaviti suradnja sa takvim vašim 

tijelom koje ste vi imenovali i na koji način planirate daljnje aktivnosti sa tijelom koje ste eto, 

Hvala poštovana kolegice na pitanjima koja su stvarno konkretna i korektna. Što se ti
pitanja, ja sam o pedagoškom standardu razgovarao o kojem su odgojiteljice i odgajatelji 
govorile i sa državnim tajnikom Mamićem u Zagrebu kada sam bio prošli tjedan i znam da je 

lem koji nas čeka. Dobro poznajem tematiku i vjerujem da 
note koje idu prema ministarstvu da se to neće dogoditi. Ako se to dogoditi, što se ti

će veliki problem. Što se tiče, također, pedagoškog standarda u 
ovanju u osnovnim školama, također nas čekaju promjene i ako budu išle u tom smjeru 

e biti dobro. Govorimo o broju učenika, kvadraturi zahtjevnoj prema pedagoškom 
standardu i tako dalje. Vidjeti ćemo kako će se ta stvar razvijati. Ja sam njima u
Paralelno imamo i razgovore o rastu koeficijenta. Prema tome, moja potpora odgojno 
obrazovnom sustavu nikada ne bi bila upitna u tom smislu. 

e vašeg drugog pitanje, vezano za radnu skupinu, nisam bio oštar, izrazio sam 
vo u smislu da mislim da u 21. stoljeću zaista je takva tehnologija da na mjestu 

eg nogometnog igrališta gdje je pored njega i Mocenijev spomenik i da može biti i 
jedno i drugo. Ja sam u tom kontekstu rekao. Radna skupina, sastali smo se. Moja prva 

tencija je bila i ostaje uvijek da struku treba valorizirati i slušati u svakom kontekstu i 
čelnik od prvog dana sam to naglašavao i stojim iza toga. Naravno 

itih razmišljanja, da neće biti istih stavova. Tamo gdje vidim da je nepotrebno 
stvarati tenzije, tamo gdje vidim da se grad može razvijati da ima dobru i pozitivnu viziju, na 
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i, Grad je platio studiju izrade izvodljivosti 
je Grada Pule pa me zanima radi li se 

A drugo pitanje je radi li Grad na tome da u novim prometnicima, i starima koje obnavlja, 

, Grad je ugovorio izradu projekta razvoja infrastrukture 
širokopojasnog pristupa u Gradu Puli, odnosno izgradnju infrastrukture u sektoru 

e se osigurati pokrivanje mrežom brzinom minimalno 30-100 mbs i 
čje Grada Pule. Taj se 

u na verifikaciji. Kad bude verificiran ići će se u daljnju 
e vodova i izgradnje prometnica, cijevi se stavljaju u prometnice u 

renutno nikakve infrastrukture. Svugdje gdje radimo rekonstrukciju 
u infrastrukturu. Ne stavljaju se u ulicama gdje je dobro 

ko dana na Forumu, održan je miran 
a na nacrte Izmjene dopuna Zakona o 

predškolskom odgoju i obrazovanju. Tema je jako ozbiljna, mijenja se državni pedagoški 
ći broj djece nego što je 

bilo do sada. Zapošljavanje manjeg broja odgojitelja, zapošljavanje nestručnog kadra i 
ajno manja. Ja u medijima nisam vidjela da ste dali 

ruzi Sidro i našim odgojiteljicama i niste sudjelovali na prosvjedu, kao 
što se znali sudjelovati na prosvjedu na Portarati pa evo pitam: Zašto niste bili na prosvjedu i 

vali u cilju donošenja kvalitetnih 
odluka po pitanju prostornog plana planiranja i pokrenuli suradnju sa Društvom arhitekata 
Istre. Tom savjetodavnom tijelu bio je zadatak davanje mišljenja po pitanju odluka koje se 

adnje i u zadnjim medijskim istupima i zajedno sa 
čnim mišljenjem, odnosno ja 

nost i kompetencije. Postavlja se pitanje kako će 
i po nekim drugim aktualnim pitanjima nastaviti suradnja sa takvim vašim 

in planirate daljnje aktivnosti sa tijelom koje ste eto, 

koja su stvarno konkretna i korektna. Što se tiče prvog 
pitanja, ja sam o pedagoškom standardu razgovarao o kojem su odgojiteljice i odgajatelji 

em u Zagrebu kada sam bio prošli tjedan i znam da je 
eka. Dobro poznajem tematiku i vjerujem da će prosvjedi i 

e dogoditi. Ako se to dogoditi, što se tiče 
er, pedagoškog standarda u 

ekaju promjene i ako budu išle u tom smjeru 
enika, kvadraturi zahtjevnoj prema pedagoškom 

e se ta stvar razvijati. Ja sam njima uvijek potpora. 
Paralelno imamo i razgovore o rastu koeficijenta. Prema tome, moja potpora odgojno 

e vašeg drugog pitanje, vezano za radnu skupinu, nisam bio oštar, izrazio sam 
u zaista je takva tehnologija da na mjestu 

eg nogometnog igrališta gdje je pored njega i Mocenijev spomenik i da može biti i 
jedno i drugo. Ja sam u tom kontekstu rekao. Radna skupina, sastali smo se. Moja prva 

tencija je bila i ostaje uvijek da struku treba valorizirati i slušati u svakom kontekstu i 
elnik od prvog dana sam to naglašavao i stojim iza toga. Naravno 

vidim da je nepotrebno 
stvarati tenzije, tamo gdje vidim da se grad može razvijati da ima dobru i pozitivnu viziju, na 



 

tome ću i dalje inzistirati i vjerujem da 
skupine. Evo, tako da ne znam jesam li vam s
podpitanje. 
 
ELENA PUH BELCI 
Htjela sam samo konkretno vidjeti na koji na
način se priprema za te nove izmjene s obzirom da zaista za 2000 djece u našem gradu, što 
gradskim ili privatnim vrtićima, smanjit 
da je to zaista ozbiljan problem i da li ste ve
pokrenuli neke aktivnosti po tom pitanju, a vezano za drugo pitanje
moram priznati, ovako laički. Prvo imenujemo, pokrenemo suradnju sa udrugom koja je skup 
stručnih osoba. Nakon toga oni daju svoje mišljenje na što smo ih imenovali, onda opet na 
kraju nije da smo zadovoljni s njihovim mišljenjem. E
ako smijem reći, tako da mi bi voljeli zaista da to funkcionira na na
 
FILIP ZORIČIĆ 
Nadovezat ću se na ovo, ako smijem na ovo zadnje, škripi. Pa naravno, škripi u svakoj temi i 
evo od početka jer to je tako normalno u po
uvijek škripi tako na kraju to mora završiti dobro. Evo, ja se nadam da 
dobrom smjeru. Što se tiče prvog pitanja, nismo radili nikakve simulacije jer vi
kako će završiti taj dio oko pedagoškog standarda. To je tema za cijelu Hrvatsku. Ja vam 
moram reći, što se tiče, a nadovezati 
djela, tamo gdje su škole upisivale 24 u
upitno hoće li biti u buduć
projiciraju i za škole u jednoj smjeni, tako
ovaj pedagoški standard. Zadatak 
pozabavi tom temom, zasigurno 
također sugestije. Dapače, mislim da u tom smjeru moramo zajedno razmišljati i ne dovesti 
se u tu situaciju, ali kako bude nama, ta
Hrvatske biti puno izražajniji prosvjedi vezano za tu temu. Tako da svakako je i taj vaš apel 
korektan i konkretan i potreban i hvala vam na tom pitanju.
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Ja imam dva pitanja danas. Prvo pit
Alfredo Štiglić. I sami znate da je na listi 
preko 2000, da se čeka na jednokrevetnu sobu 10 godina, me
medijima da je Župan gospod
dogradnja još ne događa zbog toga što Grad Pula to stopira. Moram priznati da mi je to 
pomalo onako nevjerojatno i rekao je da je došla ponuda puno ve
rezervirana sredstva pa ako nam to možete objasniti jer, koliko ja znam, županija je osniva
Doma, a Grad je tu bio samo taj koji je trebao usko
kredita za dogradnju Doma?  
I moje drugo pitanje je za vezano za projekt Pula Centar, a
Ja imam pitanje za gospodina Ben
budući da je tek novopečeni izabrani direktor, može se uklju
svime time dobro upoznat. Da li se nama vij
mi sada, recimo, odustanemo od lokacije Molo Carbone, da li 
dugoročne posljedice u smislu da 
komisijom, a sa Jaspersom, da li 
propustiti financijsku omotnicu 2021. 
pročistač ako se odustane od lokacije Molo Carbone? Zahvaljujem.
 
FILIP ZORIČIĆ 
Hvala kolegice na pitanju. Dosta s
vašeg pitanja Alfredo Štiglić, ne znam za tu izjavu gospodina župana da je to rekao. Ne 
znam. Zanima me ako je to rekao, ja to nisam zaista 
tiče same izjave. Što se tiče same nadogradnje, dogovori su i prethodni, mi ih nastavljamo. 
Dakle, 50:50 sufinanciranje, troškovi su nekih procjena 41 milijun kuna nadogradnje, 

u i dalje inzistirati i vjerujem da će razgovori i tom smjeru i ići što se ti
skupine. Evo, tako da ne znam jesam li vam sad odgovorio, ali ja ću ostati pa ako imate vi  

Htjela sam samo konkretno vidjeti na koji način se pripremamo, odnosno Grad Pula na koji 
in se priprema za te nove izmjene s obzirom da zaista za 2000 djece u našem gradu, što 

ćima, smanjit će se sigurnost i pogoršat će se kvaliteta rada, tako 
da je to zaista ozbiljan problem i da li ste već sad napravili neke simulacije, da li ste ve
pokrenuli neke aktivnosti po tom pitanju, a vezano za drugo pitanje, malo odstoji u zraku, 

čki. Prvo imenujemo, pokrenemo suradnju sa udrugom koja je skup 
nih osoba. Nakon toga oni daju svoje mišljenje na što smo ih imenovali, onda opet na 

kraju nije da smo zadovoljni s njihovim mišljenjem. Evo, moram priznati, da malo to škripi, 
i, tako da mi bi voljeli zaista da to funkcionira na način kako je i zamišljeno.

u se na ovo, ako smijem na ovo zadnje, škripi. Pa naravno, škripi u svakoj temi i 
jer to je tako normalno u početku. To vam je kao u ljubavi, u vezi, u po

uvijek škripi tako na kraju to mora završiti dobro. Evo, ja se nadam da će to zaista dalje i
če prvog pitanja, nismo radili nikakve simulacije jer vi

e završiti taj dio oko pedagoškog standarda. To je tema za cijelu Hrvatsku. Ja vam 
če, a nadovezati ću se na vaš dio, odgojni, ali što se ti

djela, tamo gdje su škole upisivale 24 učenika pa stvarale dva razreda po 12, to je tako
e li biti u budućnosti. Puno toga nas čeka. Prema onome što ministarstva 

projiciraju i za škole u jednoj smjeni, također ćemo vidjeti kako će stvar funkcionirati. Tako i 
ovaj pedagoški standard. Zadatak će biti samog Odjela za društvene djelatnosti da se 
pozabavi tom temom, zasigurno ćemo se svima obratiti za pomoć pa i tražiti s vaše strane 

če, mislim da u tom smjeru moramo zajedno razmišljati i ne dovesti 
se u tu situaciju, ali kako bude nama, tako će biti svima. I vjerujem da ć
Hrvatske biti puno izražajniji prosvjedi vezano za tu temu. Tako da svakako je i taj vaš apel 
korektan i konkretan i potreban i hvala vam na tom pitanju. 

Ja imam dva pitanja danas. Prvo pitanje je za Gradonačelnika vezano za dogradnju Doma 
. I sami znate da je na listi čekanja za Domom za starije jako puno osoba, 

eka na jednokrevetnu sobu 10 godina, međutim, vidjeli smo neki dan u 
medijima da je Župan gospodin Boris Miletić prebacio lopticu na Grad Pula i rekao da se 

đa zbog toga što Grad Pula to stopira. Moram priznati da mi je to 
pomalo onako nevjerojatno i rekao je da je došla ponuda puno veća nego što su zapravo bila 

tva pa ako nam to možete objasniti jer, koliko ja znam, županija je osniva
Doma, a Grad je tu bio samo taj koji je trebao uskočiti, da tako kažemo, i sufinancirati 50% 

 
I moje drugo pitanje je za vezano za projekt Pula Centar, ali ja bih tu bila malo konkretnija. 
Ja imam pitanje za gospodina Benčića, direktora Pragrandea, a ako on ne zna odgovor, 

čeni izabrani direktor, može se uključiti gospodin Fuart, koji je sa 
svime time dobro upoznat. Da li se nama vijećnicima i svekolikoj javnosti može re
mi sada, recimo, odustanemo od lokacije Molo Carbone, da li će to uzrokovati nekakve 

ne posljedice u smislu da ćemo morati ponovno pregovarati sa Europskom 
komisijom, a sa Jaspersom, da li će se morati raditi nova studija utjecaja na okoliš, da li 
propustiti financijsku omotnicu 2021. - 2027. i kada bi zapravo onda Pula trebala dobiti 

 ako se odustane od lokacije Molo Carbone? Zahvaljujem. 

Hvala kolegice na pitanju. Dosta ste dinamični danas. Sve ćemo stići, pomalo. Što se ti
vašeg pitanja Alfredo Štiglić, ne znam za tu izjavu gospodina župana da je to rekao. Ne 
znam. Zanima me ako je to rekao, ja to nisam zaista čuo. Tako da ne bih komentirao što se 

če same nadogradnje, dogovori su i prethodni, mi ih nastavljamo. 
Dakle, 50:50 sufinanciranje, troškovi su nekih procjena 41 milijun kuna nadogradnje, 
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e razgovori i tom smjeru i ići što se tiče radne 
ću ostati pa ako imate vi  

in se pripremamo, odnosno Grad Pula na koji 
in se priprema za te nove izmjene s obzirom da zaista za 2000 djece u našem gradu, što 

će se kvaliteta rada, tako 
 sad napravili neke simulacije, da li ste već 

, malo odstoji u zraku, 
ki. Prvo imenujemo, pokrenemo suradnju sa udrugom koja je skup 

nih osoba. Nakon toga oni daju svoje mišljenje na što smo ih imenovali, onda opet na 
vo, moram priznati, da malo to škripi, 

čin kako je i zamišljeno. 

u se na ovo, ako smijem na ovo zadnje, škripi. Pa naravno, škripi u svakoj temi i 
etku. To vam je kao u ljubavi, u vezi, u početku 

će to zaista dalje ići u 
e prvog pitanja, nismo radili nikakve simulacije jer vidjet ćemo 

e završiti taj dio oko pedagoškog standarda. To je tema za cijelu Hrvatsku. Ja vam 
u se na vaš dio, odgojni, ali što se tiče obrazovnog 

zreda po 12, to je također 
eka. Prema onome što ministarstva 

će stvar funkcionirati. Tako i 
jela za društvene djelatnosti da se 

ć pa i tražiti s vaše strane 
e, mislim da u tom smjeru moramo zajedno razmišljati i ne dovesti 

e biti svima. I vjerujem da će zato na razini 
Hrvatske biti puno izražajniji prosvjedi vezano za tu temu. Tako da svakako je i taj vaš apel 

elnika vezano za dogradnju Doma 
ekanja za Domom za starije jako puno osoba, 

utim, vidjeli smo neki dan u 
 prebacio lopticu na Grad Pula i rekao da se 

a zbog toga što Grad Pula to stopira. Moram priznati da mi je to 
ća nego što su zapravo bila 

tva pa ako nam to možete objasniti jer, koliko ja znam, županija je osnivač 
iti, da tako kažemo, i sufinancirati 50% 

li ja bih tu bila malo konkretnija. 
a, direktora Pragrandea, a ako on ne zna odgovor, 

iti gospodin Fuart, koji je sa 
nicima i svekolikoj javnosti može reći što ako 

će to uzrokovati nekakve 
emo morati ponovno pregovarati sa Europskom 

i raditi nova studija utjecaja na okoliš, da li ćemo 
2027. i kada bi zapravo onda Pula trebala dobiti 

ći, pomalo. Što se tiče 
, ne znam za tu izjavu gospodina župana da je to rekao. Ne 

uo. Tako da ne bih komentirao što se 
e same nadogradnje, dogovori su i prethodni, mi ih nastavljamo. 

Dakle, 50:50 sufinanciranje, troškovi su nekih procjena 41 milijun kuna nadogradnje, 



 

međutim, oni će biti puno već
Tema je bila hoće li se nešto od javnog privatnog partnerstva doga
Alfredo Štiglić, to ne znamo i tu smo zadužili tako
na tome i moj tim ljudi u suradnji sa županijskim na tome radi. To nam je jedan o
zadataka. Čim prije, to bolje, tako da samo ne bih komentirao izjavu župana jer ne znam da je 
to rekao. Pokažite mi citat, molim vas, bit 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Evo što se tiče pitanja od kolegice Radolovi
napravljena je kompletna projektna dokumentacija, isho
odnosno sve lokacijske i skoro sve gra
uređaj tamo gdje je definiran projektom. Ukoliko idemo u izmjenu 
kompletno svu dokumentaciju mijenjati, zna
potrebne za usmjeriti vodu na novi ure
okolišnu dokumentaciju. To zahtijeva odre
taj cijeli postupak odraditi, ući u sljede
 
SANJA RADOLOVIĆ 
Nekakvu okvirnu vremensku procjenu znate li koliko se radio ovaj prethodni, sad za Molo 
Carbone? 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Pa ovaj prethodni se radio, kompletan postupak, jedno šest godina sigurno.
 
Predsjednica utvrđuje da se ovime iskoristilo vrijeme na raspolaganju za vije
Za sljedeći put vijećnici koji nisu stigli postaviti pitanja imaju prednost pos
MILAN RAŠULA, NOEL MIRKOVI
FERENČIĆ, DRAGO MARIĆ
 
 
 
 
AD – 2.  IZVJEŠĆE I ZAKLJU
         2.1. o mirovanju mandata vije
(Drago Marić) 
         2.2. o mirovanju mandata vije
(Ivan Žagar) 
 
Budući su članovi Mandatne komisije 
dali ostavku, a kako je došlo do 
članka 18. stavak 2. Poslovnika Gradskog vije
05/19, 2/20, 4/21 i 5/21-pročišć
mirovanju mandata vijećnika Siniše Gordi
mandata njihovim zamjenicima.
 
PREDSJEDNICA Gradskog vije
komisije: 
 
IZVJEŠĆE 
 

AD – 1.1.  
Utvrđuje se: 
da je vijećnik SINIŠA GORDIĆ
predsjednici Gradskog vijeća pisanu izjavu kojom stavlja u mirovanje svoj mandat vije
iz osobnih razloga. 

e biti puno veći zbog cijena na tržištu i u tom kontekstu mi idemo u tu pri
e li se nešto od javnog privatnog partnerstva događati što se ti

, to ne znamo i tu smo zadužili također Odjele i županijski i gradski da porade 
na tome i moj tim ljudi u suradnji sa županijskim na tome radi. To nam je jedan o

im prije, to bolje, tako da samo ne bih komentirao izjavu župana jer ne znam da je 
to rekao. Pokažite mi citat, molim vas, bit će mi drago.  

e pitanja od kolegice Radolović, situacija je ovakva. Mi za 
napravljena je kompletna projektna dokumentacija, ishođene su skoro sve lokacijske, 
odnosno sve lokacijske i skoro sve građevinske dozvole i projekt je koncipiran na na

aj tamo gdje je definiran projektom. Ukoliko idemo u izmjenu lokacije ure
kompletno svu dokumentaciju mijenjati, znači ići ponovno na projektiranje, dozvole koje su 
potrebne za usmjeriti vodu na novi uređaj i ponovno je vratiti na ispust i mijenjati svu 
okolišnu dokumentaciju. To zahtijeva određeno vrijeme. Da li ćemo uspjeti to, ukoliko idemo 

ći u sljedeće programsko razdoblje, teško mi je odgovoriti.

Nekakvu okvirnu vremensku procjenu znate li koliko se radio ovaj prethodni, sad za Molo 

Pa ovaj prethodni se radio, kompletan postupak, jedno šest godina sigurno.

uje da se ovime iskoristilo vrijeme na raspolaganju za vije
nici koji nisu stigli postaviti pitanja imaju prednost pos

MILAN RAŠULA, NOEL MIRKOVIĆ, SEAN SOLDATIĆ, ANA FONOVI
, DRAGO MARIĆ 

ĆE I ZAKLJUČAK 
2.1. o mirovanju mandata vijećnika (Siniša Gordić) te verifikacija mandata zamjenika 

2.2. o mirovanju mandata vijećnice (Selma Ibrišagić) te verifikaciji mandata zamjenika 

lanovi Mandatne komisije svoj vijećnički mandat stavili u mirovanje odnosno 
ostavku, a kako je došlo do novih promjena u sastavu Gradskog vijeć

lanka 18. stavak 2. Poslovnika Gradskog vijeća (“Službene novine” br. 1/13, 14/15, 02/18, 
čišćeni tekst), predsjednica Gradskog vijeća utvrdila 

ćnika Siniše Gordića i vijećnice Selme Ibrišagić
cima. 

PREDSJEDNICA Gradskog vijeća podnosi Gradskom vijeću Izvješće umjesto Mandatne 

nik SINIŠA GORDIĆ (SDP) iz Pule, Gajeva 10, dostavio 28. velja
ća pisanu izjavu kojom stavlja u mirovanje svoj mandat vije
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i zbog cijena na tržištu i u tom kontekstu mi idemo u tu priču. 
đati što se tiče Doma 

er Odjele i županijski i gradski da porade 
na tome i moj tim ljudi u suradnji sa županijskim na tome radi. To nam je jedan od osnovnih 

im prije, to bolje, tako da samo ne bih komentirao izjavu župana jer ne znam da je 

, situacija je ovakva. Mi za Pulu Centar, 
ene su skoro sve lokacijske, 

evinske dozvole i projekt je koncipiran na način da je 
lokacije uređaja, moramo 

i ponovno na projektiranje, dozvole koje su 
aj i ponovno je vratiti na ispust i mijenjati svu 

emo uspjeti to, ukoliko idemo 
e programsko razdoblje, teško mi je odgovoriti. 

Nekakvu okvirnu vremensku procjenu znate li koliko se radio ovaj prethodni, sad za Molo 

Pa ovaj prethodni se radio, kompletan postupak, jedno šest godina sigurno. 

uje da se ovime iskoristilo vrijeme na raspolaganju za vijećnička pitanja. 
nici koji nisu stigli postaviti pitanja imaju prednost postavljati pitanja: 

, ANA FONOVIĆ, GORDANA 

) te verifikacija mandata zamjenika  

) te verifikaciji mandata zamjenika  

stavili u mirovanje odnosno 
vijeća, to je temeljem 

a (“Službene novine” br. 1/13, 14/15, 02/18, 
ća utvrdila činjenice o 

nice Selme Ibrišagić te o verifikaciji 

će umjesto Mandatne 

 (SDP) iz Pule, Gajeva 10, dostavio 28. veljače 2022. godine 
a pisanu izjavu kojom stavlja u mirovanje svoj mandat vijećnika 



 

Siniša Gordić je na lokalnim izborima od 16.05.2021. god
Pule sa liste SDP, kao kandidat pod rednim brojem 3. Liste. 
dana 04. ožujka 2022. godine Gradskom vije
SDP kojom određuju da će dužnost zamjenika u Gradskom vije
obavljati Drago Marić (SDP) iz Pule, Kaš
 
Slijedom utvrđenog činjeničnog stanja, temeljem 
Zakona o lokalnim izborima 
37/21), ispunjeni su zakonski uvjeti za utvr
mandata zamjenika te se predlaže Gradskom vije
 
ZAKLJUČAK 
 
1. Utvrđuje se da vijećniku SINIŠI GORDI
počinje teći mirovanje mandata u Gradskom vije
pisane izjave dana 28. veljače 2022. godine. 
Siniša Gordić izabran je u Gradsko vije
Socijaldemokratska partija Hrvatske (SDP) kao kandidat pod rednim brojem 3. Liste.
 
2. Utvrđuje se da DRAGO MARI
dužnost zamjenika vijećnika u Gradskom vije
sukladno Odluci Gradske organizacije SDP o odre
Gradskom vijeću dana 04. ožujka 2022. godine, na 
rednim brojem 6. Liste. 
 
 
 
AD – 1.2.  
Utvrđuje se: 
da je vijećnica SELMA IBRIŠAGI
2022. godine predsjednici Gradskog vije
mandat vijećnice iz osobnih razloga.
Selma Ibrišagić je na lokalnim izborima od 16.05.2021. godine izabrana u Gradsko vi
Grada Pule sa Kandidacijske liste grupe bira
rednim brojem 6. Liste.  
Temeljem članka 81. stavak 4. Zakona o lokalnim izborima odre
predstavničkog tijela izabranog na kandidacijskoj listi gr
neizabrani kandidat s liste.“ 
Uvidom u Kandidacijsku listu grupe bira
izbora utvrđeno je da se Ivan Žagar iz Pule, Barbali
prvi slijedeći neizabrani kandidat s Liste iza vije
Ivan Žagar dostavio je dana 03. ožujka 2022. godine obavijest kojom izjavljuje da prihva
obnašanje dužnosti zamjenika vije
 
Slijedom utvrđenog činjeničnog stanja, temeljem 
Zakona o lokalnim izborima 
37/21), ispunjeni su zakonski uvjeti za utvr
mandata zamjenika te se predlaže Gradskom vije
 
 

 je na lokalnim izborima od 16.05.2021. godine izabran u Gradsko vije
Pule sa liste SDP, kao kandidat pod rednim brojem 3. Liste.  
dana 04. ožujka 2022. godine Gradskom vijeću dostavljena je Odluka Gradske organizacije 

će dužnost zamjenika u Gradskom vijeću umjesto Sin
ć (SDP) iz Pule, Kašćuni 57A, koji je bio na 6. mjestu Liste. 

č čnog stanja, temeljem članka 79. stavak 7. i članka 81. stavak 3. 
Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine” br. 144/12, 121/16, 98/19, 42/20, 144/20 i 

, ispunjeni su zakonski uvjeti za utvrđivanje mirovanja mandata vijeć
mandata zamjenika te se predlaže Gradskom vijeću da primi na znanje slijedeć

ćniku SINIŠI GORDIĆU (SDP) od dana 28. veljač
i mirovanje mandata u Gradskom vijeću iz osobnih razloga, temeljem dostave 

če 2022. godine.  
 izabran je u Gradsko vijeće Grada Pule sa kandidacijske liste 

Socijaldemokratska partija Hrvatske (SDP) kao kandidat pod rednim brojem 3. Liste.

uje se da DRAGO MARIĆ (SDP) od 04. ožujka 2022. godine zapo
ćnika u Gradskom vijeću Grada Pule umjesto Siniše Gordi

no Odluci Gradske organizacije SDP o određivanju zamjenika, koja je dostavljena 
u dana 04. ožujka 2022. godine, na čijoj je Listi Drago Mari

nica SELMA IBRIŠAGIĆ (NL FZ) iz Pule, Jurja Žakna 4, dostavila 02. ožujka 
2022. godine predsjednici Gradskog vijeća pisanu izjavu kojom stavlja u mirovanje svoj 

razloga. 
 je na lokalnim izborima od 16.05.2021. godine izabrana u Gradsko vi

Grada Pule sa Kandidacijske liste grupe birača nositelja Filip Zoričić, kao kandidat pod 

stavak 4. Zakona o lokalnim izborima određeno je da “
kog tijela izabranog na kandidacijskoj listi grupe birača zamjenjuje prvi slijede

Uvidom u Kandidacijsku listu grupe birača nositelja Filip Zoričić s posljednjih lokalnih 
eno je da se Ivan Žagar iz Pule, Barbalićeva ulica 1, nalazi na 7. mjestu Liste, kao 
i neizabrani kandidat s Liste iza vijećnice Selme Ibrišagić. 

Ivan Žagar dostavio je dana 03. ožujka 2022. godine obavijest kojom izjavljuje da prihva
obnašanje dužnosti zamjenika vijećnice Selme Ibrišagić u Gradskom vijeću. 

č čnog stanja, temeljem članka 79. stavak 7. i članka 81. stavak 4. 
Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine” br. 144/12, 121/16, 98/19, 42/20, 144/20 i 

, ispunjeni su zakonski uvjeti za utvrđivanje mirovanje mandata vijeć
mandata zamjenika te se predlaže Gradskom vijeću da primi na znanje slijedeć
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ine izabran u Gradsko vijeće Grada 

u dostavljena je Odluka Gradske organizacije 
ću umjesto Siniše Gordića 

uni 57A, koji je bio na 6. mjestu Liste.  

i članka 81. stavak 3. 
19, 42/20, 144/20 i 

mandata vijećnika i verifikaciju 
u da primi na znanje slijedeći 

dana 28. veljače  2022. godine 
u iz osobnih razloga, temeljem dostave 

e Grada Pule sa kandidacijske liste političke stranke 
Socijaldemokratska partija Hrvatske (SDP) kao kandidat pod rednim brojem 3. Liste. 

 (SDP) od 04. ožujka 2022. godine započinje obavljati 
u Grada Pule umjesto Siniše Gordića, 

ivanju zamjenika, koja je dostavljena 
ijoj je Listi Drago Marić kandidat pod 

FZ) iz Pule, Jurja Žakna 4, dostavila 02. ožujka 
a pisanu izjavu kojom stavlja u mirovanje svoj 

 je na lokalnim izborima od 16.05.2021. godine izabrana u Gradsko vijeće 
č ć, kao kandidat pod 

stavak 4. Zakona o lokalnim izborima određeno je da “člana 
ča zamjenjuje prvi slijedeći 

č ć s posljednjih lokalnih 
eva ulica 1, nalazi na 7. mjestu Liste, kao 

Ivan Žagar dostavio je dana 03. ožujka 2022. godine obavijest kojom izjavljuje da prihvaća 
ću.  

i članka 81. stavak 4. 
(„Narodne novine” br. 144/12, 121/16, 98/19, 42/20, 144/20 i 

anje mirovanje mandata vijećnice i verifikaciju 
u da primi na znanje slijedeći 



 

ZAKLJUČAK 
 
1. Utvrđuje se da vijećnici SELMI IBRIŠAGI
počinje teći mirovanje mandata u Gradskom vije
pisane izjave dana 02. ožujka 2022. godine. 
Selma Ibrišagić izabrana je u Gradsko vije
nositelja Filip Zoričić kao kandidat pod rednim brojem 6. Liste.
 
2. Utvrđuje se da IVAN ŽAGAR (NL FZ) od 03. ožujka 2022. godine zapo
dužnost zamjenika vijećnika u Gradskom vije
zakona kao prvi slijedeći neizabrani kandidat s Kandidacijske liste grupe bira
Filip Zoričić, na čijoj Listi je Ivan Žagar kandidat pod rednim brojem 7. Liste.
 
 
 
Pozivam vijećnike Ivana Žagara i Draga Mari
pročitati, nakon čega Vi izgovarate rije
predate stručnoj službi. 
 
 
“Prisežem svojom čašću da ću dužnost 
da ću se u svom radu držati Ustava, zakona i Statuta Grada Pule i poštivati pravni poredak, te 
da ću se zauzimati za svekoliki napredak Grada Pule, Istarske županije i Republike 
Hrvatske.”  
 
Vijećnici izgovaraju «Prisežem». 
 
 
Predsjednica vijeća čestita kolegama i 
 
 
 
 
 
AD - 3. USVAJANJE SKRA
  VIJEĆA OD 20.12.2021. GODINE
 
Molim vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na skra
vijeća. 
 
Na skraćeni zapisnik sa 10. sjednice Gradskog vije
na glasanje i utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 22 glasa “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 
 SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 10. sjednice Gradskog vije
 
 
 
 
 
 

ćnici SELMI IBRIŠAGIĆ (NL FZ) od dana 02. ožujka 2022. godine 
i mirovanje mandata u Gradskom vijeću iz osobnih razloga temeljem dostave 

pisane izjave dana 02. ožujka 2022. godine.  
 izabrana je u Gradsko vijeće Grada Pule sa  Kandidacijske liste grupe bira

kao kandidat pod rednim brojem 6. Liste. 

uje se da IVAN ŽAGAR (NL FZ) od 03. ožujka 2022. godine zapo
ćnika u Gradskom vijeću Grada Pule umjesto Selme Ibrišagi
ći neizabrani kandidat s Kandidacijske liste grupe bira

ijoj Listi je Ivan Žagar kandidat pod rednim brojem 7. Liste.

nike Ivana Žagara i Draga Marića na polaganje svečane prisege 
ega Vi izgovarate riječ „PRISEŽEM“, te vas molim da potpisanu prisegu 

ć ću dužnost člana Gradskog vijeća obnašati savjesno i odgovorno i 
svom radu držati Ustava, zakona i Statuta Grada Pule i poštivati pravni poredak, te 

u se zauzimati za svekoliki napredak Grada Pule, Istarske županije i Republike 

nici izgovaraju «Prisežem».  

čestita kolegama i želi uspješan rad u Gradskom vijeću.

USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 10. SJEDNICE GRADSKOG 
A OD 20.12.2021. GODINE 

nike da iznesu eventualne primjedbe na skraćeni zapisnik sa 10. sjednice Gradskog

zapisnik sa 10. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa predsjednica isti daje 

E sa 22 glasa “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 

ENI ZAPISNIK  
sa 10. sjednice Gradskog vijeća od 08.02.2021.  
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 (NL FZ) od dana 02. ožujka 2022. godine 
u iz osobnih razloga temeljem dostave 

Kandidacijske liste grupe birača 

uje se da IVAN ŽAGAR (NL FZ) od 03. ožujka 2022. godine započinje obavljati 
mjesto Selme Ibrišagić, po sili 

i neizabrani kandidat s Kandidacijske liste grupe birača nositelja 
ijoj Listi je Ivan Žagar kandidat pod rednim brojem 7. Liste. 

čane prisege čiji ću tekst 
 „PRISEŽEM“, te vas molim da potpisanu prisegu 

a obnašati savjesno i odgovorno i 
svom radu držati Ustava, zakona i Statuta Grada Pule i poštivati pravni poredak, te 

u se zauzimati za svekoliki napredak Grada Pule, Istarske županije i Republike 

ću. 

ENOG ZAPISNIKA SA 10. SJEDNICE GRADSKOG  

eni zapisnik sa 10. sjednice Gradskog 

a nije bilo primjedbi pa predsjednica isti daje 

E sa 22 glasa “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 



 

AD - 4. DONOŠENJE: 
4.1. Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja pametnog Grada Pula

 razdoblje od 2023. do 2028. godine (Smart city)
4.2. Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada 

Pola za razdoblje od 2023. do 2028. godine
4.3. Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kulture Grada Pula

razdoblje od 2023. do 2030. godine
  
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta
Anja Ademi, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i lokalnu koordinatoricu za 
strateško planiranje Grada Pule po to
te točku 4.3.  
 
U raspravi u ima Kluba vijeć
ZELENI) i Sanja Radolović (SDP). U pojedina
Mirković, Ardemio Zimolo, Mirko Jurki
Zimolo, Milan Rašula i Elena Puh Belci), Valter Boljun
Mirković), Elena Puh Belci te je na pitanja odgovorila pro
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje To

 
VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

donijelo 
ODLUKU 

 o pokretanju postupka izrade Plana razvoja pametnog Grada Pula
2023. do 2028. godine (Smart city)

 
Predsjednica vijeća daje na glasanje To
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

ODLUKU 
 o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada Pula

razdoblje od 2023. do 2028. godine
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje To
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

ODLUKU 
 o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kultu

2023. do 2030. godine 
 
 

Predsjednica vijeć
 
 
 
AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJU
  JAVNOG DOBRA U OP
  KČ.BR.5422/4, KČ
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
Stemberger, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom.
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vi
Radolović, a dodatne odgovore na pitanja dao je Robert Stemberger.

 
dluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja pametnog Grada Pula

razdoblje od 2023. do 2028. godine (Smart city) 
4.2. Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada 

Pola za razdoblje od 2023. do 2028. godine 
4.3. Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kulture Grada Pula

razdoblje od 2023. do 2030. godine 

čelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta
Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i lokalnu koordinatoricu za 

strateško planiranje Grada Pule po točkama 4.1., 4.2. uz podneseni Amandman Gradona

U raspravi u ima Kluba vijećnika sudjelovale su vijećnice Elena Puh Belci (IDS
ć (SDP). U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vije

, Ardemio Zimolo, Mirko Jurkić, Igor Belas (replika Sanja Radolovi
imolo, Milan Rašula i Elena Puh Belci), Valter Boljunčić, Sean Soldati

), Elena Puh Belci te je na pitanja odgovorila pročelnica Anja Ademi. 

a daje na glasanje Točku 4.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 

sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o pokretanju postupka izrade Plana razvoja pametnog Grada Pula-Pola za razdoblje od 
2023. do 2028. godine (Smart city) 

a daje na glasanje Točku 4.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada Pula
zdoblje od 2023. do 2028. godine 

a daje na glasanje Točku 4.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kulture Grada Pula-Pola za razdoblje od 
 

Predsjednica vijeća utvrđuje pauzu od 15 minuta do 19,45 sati.

DONOŠENJE ODLUKE O ISKLJUČENJU NEKRETNINA IZ STATUSA 
JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPOTREBI - KČ.BR. 5421/6, K

.BR.5422/4, KČ.BR. 5422/5 SVE K.O. PULA 

čelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
elnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom.

noj raspravi sudjelovali su vijećnici Milan Rašula, Mirko Jurki
, a dodatne odgovore na pitanja dao je Robert Stemberger. 

 

18 

dluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja pametnog Grada Pula-Pola za 

4.2. Odluke o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada Pula-

4.3. Odluke o pokretanju postupka izrade Plana razvoja kulture Grada Pula-Pola za 

elnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta dala 
Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i lokalnu koordinatoricu za 

kama 4.1., 4.2. uz podneseni Amandman Gradonačelnika 

nice Elena Puh Belci (IDS-ISU-
noj raspravi sudjelovali su vijećnici Noel 

, Igor Belas (replika Sanja Radolović, Ardemio 
, Sean Soldatić (replika Noel 

elnica Anja Ademi.  

đuje da je  

sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

Pola za razdoblje od 

đuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o pokretanju postupka izrade Strategije upravljanja imovinom Grada Pula-Pola za 

đuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

Pola za razdoblje od 

uje pauzu od 15 minuta do 19,45 sati. 

ENJU NEKRETNINA IZ STATUSA  
.BR. 5421/6, KČ.BR. 5421/7,  

elnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Robert 
elnik Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 

nici Milan Rašula, Mirko Jurkić i Sanja 



 

 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasov
donijelo 
 ODLUKU 
 o isključenju nekretnina iz statusa javnog dobra u op
kč.br.  5421/7, kč.br. 5422/4, kč
 
  
 
AD – 6.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O RASPORE
 SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE AK

I NEZAVISNIH VIJEĆ
 ZA 2022. GODINU 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
Ademi, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je Ana Fonovi
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vije
Fonović, Mirko Jurkić, Milan Rašula, Ivana Mohorovi
Ardemio Zimolo i Elena Puh Belci.
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izmjeni odluke o raspore

stranaka i nezavisnih vijeć
 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE ZAKLJU

NA PRIJEDLOG STATUTA DJE
TIN TIN PULA-POLA

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade.
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vije
pojašnjenje dala ravnateljica Dječ
te će dodatno pojašnjenje dostaviti pismenim putem vije
 
Predsjednica daje na glasanje To
21 vijećnik te je  
 

VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Sta
dell'infanzia Rin Tin Tin Pula-
 
 
 

Predsjednica daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasov

enju nekretnina iz statusa javnog dobra u općoj upotrebi 
.br. 5422/4, kč.br. 5422/5 sve K.O. Pula 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O RASPORE
SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA
I NEZAVISNIH VIJEĆNIKA GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULA

čelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
elnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu 

ćnika sudjelovala je Ana Fonović (MOŽEMO!).

noj raspravi sudjelovali su vijećnici Kristijan Biteri, Sanja Radolovi
ć, Milan Rašula, Ivana Mohorović, Noel Mirković
na Puh Belci. 

Predsjednica daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o izmjeni odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti politi
stranaka i nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća Grada Pule-Pola za 2022. godinu

DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
NA PRIJEDLOG STATUTA DJEČJEG VRTIĆA-SCUOLA DELL'INFANZIA RIN 

POLA 

čelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta 
elnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 

noj raspravi sudjelovala je vijećnica Elena Puh Belci na čije traženje je dodatno 
pojašnjenje dala ravnateljica Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Tamara Brussich 

e dodatno pojašnjenje dostaviti pismenim putem vijećnici Puh Belci. 

Predsjednica daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je u vije

E sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Dječjeg vrti
-Pola 
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E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

oj upotrebi – kč.br. 5421/6, 

DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O RASPOREĐIVANJU 
ČKIH STRANAKA 

A GRADA PULA-POLA  

elnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja 

 (MOŽEMO!). 

nici Kristijan Biteri, Sanja Radolović, Ana 
, Noel Mirković, Sean Soldatić, 

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

ivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih  
Pola za 2022. godinu 

KA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI 
SCUOLA DELL'INFANZIA RIN 

elnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 

čije traženje je dodatno 
Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Tamara Brussich 

uje da je u vijećnici prisutan 

E sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ glasova, 

čjeg vrtića - Scuola 



 

AD – 8. DONOŠENJE: 
8.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 

djelatnosti Javne ustanove Pula Film Festival 
8.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na 

Festival 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta 
dala Lena Radunić, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vije
Lena Radunić. 
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
je 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Javne 

ustanove Pula Film Festival 
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glas
donijelo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Pula Film Festival
 
 
 
 
AD – 9. DONOŠENJE: 
9.1. Odluke o razrješenju i izboru predsjednika i 
9.2. Odluke o razrješenju i izboru 
9.3. Odluke o razrješenju i izboru 
9.4. Odluke o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za dodjelu nagrada i drugih 

priznanja Grada Pule  
9.5. Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika i 

gradovima, regijama i me
9.6. Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika Odbora za ostvarivanje prava 

Talijanske autohtone zajednice 
9.7. Odluke o razrješenju i izboru 

gospodarstvo i stambene odnose 
9.8. Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika i 
 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dao Dušanko Babić, predsjednik Odbora.
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vije
na pitanje dao je Dušanko Babić
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 

 
čka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 

djelatnosti Javne ustanove Pula Film Festival  
čka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Pula Film 

čelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta 
čelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva. 

noj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula, a dodatno pojašnjenje dala je 

Predsjednica daje na glasanje Točku 8.1. te nakon glasanja utvrđuje da je vijeć

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Javne 
ustanove Pula Film Festival  

Predsjednica daje na glasanje Točku 8.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glas

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Pula Film Festival

 
Odluke o razrješenju i izboru predsjednika i članova Mandatne komisije 
Odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanja 
Odluke o razrješenju i izboru članova Odbora za Statut i druge opće akte 
Odluke o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za dodjelu nagrada i drugih 

 
Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika i člana Odbora za suradnj
gradovima, regijama i međunarodnu suradnju  
Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika Odbora za ostvarivanje prava 
Talijanske autohtone zajednice  
Odluke o razrješenju i izboru člana Odbora za prostorno uređenje, komunalno 

stambene odnose  
Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika i članova Odbora za gospodarstvo 

Odbor za izbor i imenovanja te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
, predsjednik Odbora. 

vi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula, a dodatno pojašnjenje i odgovor 
na pitanje dao je Dušanko Babić. 

Predsjednica daje na glasanje Točku 9.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
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ka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 

prijedlog Statuta Pula Film 

elnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlogu akta 
elnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva.  

nik Milan Rašula, a dodatno pojašnjenje dala je 

uje da je vijeće potpuno te da 

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni djelatnosti Javne  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Statuta Pula Film Festival 

lanova Mandatne komisije  

će akte  
Odluke o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za dodjelu nagrada i drugih 

lana Odbora za suradnju s općinama, 

Odluke o razrješenju i izboru potpredsjednika Odbora za ostvarivanje prava 

đenje, komunalno 

lanova Odbora za gospodarstvo  

Odbor za izbor i imenovanja te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 

nik Milan Rašula, a dodatno pojašnjenje i odgovor 

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 



 

 ODLUKU 
 o razrješenju i izboru predsjednika i 
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanja
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
  o razrješenju i izboru č
 
Predsjednica daje na glasanje Toč

 
VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

donijelo 
 ODLUKU 
 o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za dodjelu nagrada i drugih priznanja 
Grada  Pule  
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o razrješenju i izboru potpredsjednika i 
gradovima, regijama i međunarodnu suradnju 
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glaso
donijelo 
 ODLUKU 
 o razrješenju i izboru potpredsjednika Odbora za ostvarivanje prava Talijanske 
autohtone zajednice  
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 20 glasa „ZA“, sa 2 glasa „PROTIV“ i bez 
donijelo 

ODLUKU 
 o razrješenju i izboru č
 stambene odnose 
 
Predsjednica daje na glasanje Toč
 

VIJEĆE sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „P
donijelo 
 ODLUKU 
 o razrješenju i izboru potpredsjednika i 
 
 
 

o razrješenju i izboru predsjednika i članova Mandatne komisije 

Predsjednica daje na glasanje Točku 9.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

razrješenju i izboru člana Odbora za izbor i imenovanja 

Predsjednica daje na glasanje Točku 9.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o razrješenju i izboru članova Odbora za Statut i druge opće akte 

Predsjednica daje na glasanje Točku 9.4. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

ru predsjednika Odbora za dodjelu nagrada i drugih priznanja 

Predsjednica daje na glasanje Točku 9.5. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

i izboru potpredsjednika i člana Odbora za suradnju s op
đunarodnu suradnju  

Predsjednica daje na glasanje Točku 9.6. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glaso

o razrješenju i izboru potpredsjednika Odbora za ostvarivanje prava Talijanske 

Predsjednica daje na glasanje Točku 9.7. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 20 glasa „ZA“, sa 2 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o razrješenju i izboru člana Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i 

Predsjednica daje na glasanje Točku 9.8. te nakon glasanja utvrđuje da je  

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o razrješenju i izboru potpredsjednika i članova Odbora za gospodarstvo
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E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

ru predsjednika Odbora za dodjelu nagrada i drugih priznanja 

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

lana Odbora za suradnju s općinama, 

E sa 22 glasa „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

o razrješenju i izboru potpredsjednika Odbora za ostvarivanje prava Talijanske 

„SUZDRŽANIH“ glasova, 

enje, komunalno gospodarstvo i 

ROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 

lanova Odbora za gospodarstvo 



 

AD - 10.  TEMATSKA TOČ
USPOSTAVLJANJE JEDINSTVENOG ISPORU
SUKLADNO ZAKONU O VODNIM USLUGAMA I UREDBI O 
PODRUČJIMA  

 
U radu Gradskog vijeća sudjelovati 
DEAN STARČIĆ 
Dobro večer svima. Evo, pokušat 
uslugama i Uredbu o uslužnim podru
bio prvi Zakon u javnoj raspravi. To je bilo još za vrijeme Vlade sadašnjeg predsje
Milanovića i tada je donesena prva Uredba o uslužnim podru
da svaka županija bude uslužno podru
definiran drukčije. Bio je definiran na na
stanovnika, a ne temeljem kapitala i rezervi. Dakle, bilo je zamišljeno da se ukidaju postoje
tvrtke i osnuje nova tvrtka gdje bi jedinice lokalne samouprave imale udjele temeljem broja 
stanovnika. Jedno vrijeme je bila pauza tih
vodnim uslugama. Svrha toga Zakona je bila da se priuštivost cijene vode odredi oko do 3% 
neto raspoloživog dohotka kuć
projekata. Cilj integracije je bio da se od postoje
isporučitelj. Kao što sam rekao, 2019. je donesen Zakon, tad je stupio na snagu. Slijedio je 
proces e-savjetovanja i Uredba je stupila na snagu 30.12.2021. godine. Po Zakonu je bilo 
predviđeno da se Uredba donese tri mjeseca nakon stupanja Zakona na snagu, ali, nažalost, to 
je trajalo dvije i pol godine. Dakle, nismo dobili Uredbu u roku koji je Zakon predvi
26. Uredbe definira naše uslužno podru
gradove Labin, Pulu, Vodnjan te Op
Pićan, Rašu, Svetu Nedelju, Savi
Vodovoda Pula i Vodovoda Labin. Obuhvatit 
Vodovoda Labin. Hodogram aktivnosti je krenuo za nas odmah nakon donošenja Zakona. 
Bili smo dužni prema čl. 86. prenijeti udjele Luke Pula zato što smo bili ve
smo i učinili temeljem Zakona 17.07.2020.. Nakon toga, Z
što kod nas nije potrebno zato što je društvo ve
predvidio. Sljedeći korak prije spajanja je podjela društva koja djeluju na više uslužnih 
područja. Mi imamo jednu firmu koja djeluje na
isporučitelj, a to je tvrtka IVES koju 
prinos komunalnih vodnih građ
vodne građevine u kojoj su oni vlas
je djelomično već odrađen 2013. prema Zakonu o vodama. Sad je još ostalo za odraditi 
eventualno ako postoji još kakva imovina koju jedinice lokalne samouprave posjeduju, a nisu 
je prenijele, sad je moraju prenijeti direktno na tvrtku koja je preuzimatelj. Recimo, u ovom 
slučaju, znam da neke jedinice lokalne samouprave u našem podru
koje će morati predati direktno na Vodovod Pula. Dakle, to moraju odraditi u sljede
mjesec dana. I nakon toga nam dolazi glavna to
mjeseci od dana stupanja na snagu, svi postoje
je određen Uredbom o uslužnom podru
društvo preuzimatelj je pripajanje dužno prihvatiti. Poslovni udjeli, odnosno dionice u 
integriranom javnom isporučitelju odre
pripajaju. Pripajanje se provodi s brojem zaposlenika koji su bili z
pripaja na dan 31.12.2018.. Troškove pripajanja snosi društvo preuzimatelj i uskla
usklađuje se i društveni ugovor društva preuzimatelja kako bi se sve to skupa moglo 
sprovesti. Ovdje je navedena 2018. zbog toga što je Zako

TEMATSKA TOČKA: 
USPOSTAVLJANJE JEDINSTVENOG ISPORUČITELJA VODNIH USLUGA 
SUKLADNO ZAKONU O VODNIM USLUGAMA I UREDBI O USLUŽNIM 

ća sudjelovati će Dean Starčić – direktor Vodovoda Pula d.o.o.

er svima. Evo, pokušat ćemo u najkraćim crtama prezentirati Zakon o vodnim 
uslugama i Uredbu o uslužnim područjima. Ideja Zakona je nastala još 2014. godine kad je 
bio prvi Zakon u javnoj raspravi. To je bilo još za vrijeme Vlade sadašnjeg predsje

a i tada je donesena prva Uredba o uslužnim područjima koja je predvi
da svaka županija bude uslužno područje, no taj koncept nije zaživio i sam Zakon je bio 

ije. Bio je definiran na način da se udjeli u novoj tvrtci dijele temeljem broja 
stanovnika, a ne temeljem kapitala i rezervi. Dakle, bilo je zamišljeno da se ukidaju postoje
tvrtke i osnuje nova tvrtka gdje bi jedinice lokalne samouprave imale udjele temeljem broja 
stanovnika. Jedno vrijeme je bila pauza tih aktivnosti i konačno je 2019. donesen Zakon o 
vodnim uslugama. Svrha toga Zakona je bila da se priuštivost cijene vode odredi oko do 3% 
neto raspoloživog dohotka kućanstva, samoodrživosti isporučitelja i uspješnija provedba EU 

je bio da se od postojećih 190 javnih isporučitelja svede na 41 javni 
itelj. Kao što sam rekao, 2019. je donesen Zakon, tad je stupio na snagu. Slijedio je 

savjetovanja i Uredba je stupila na snagu 30.12.2021. godine. Po Zakonu je bilo 
eno da se Uredba donese tri mjeseca nakon stupanja Zakona na snagu, ali, nažalost, to 

je trajalo dvije i pol godine. Dakle, nismo dobili Uredbu u roku koji je Zakon predvi
26. Uredbe definira naše uslužno područje. Mi smo uslužno područje broj 2
gradove Labin, Pulu, Vodnjan te Općine Barban, Fažanu, Kršan, Ližnjan, Mar

an, Rašu, Svetu Nedelju, Savičentu u Istarskoj županiji. U principu radi se o podru
Vodovoda Pula i Vodovoda Labin. Obuhvatit će se postojeća područja Vodovoda Pula i 
Vodovoda Labin. Hodogram aktivnosti je krenuo za nas odmah nakon donošenja Zakona. 

čl. 86. prenijeti udjele Luke Pula zato što smo bili već
inili temeljem Zakona 17.07.2020.. Nakon toga, Zakon je predvidio preoblikovanje 

što kod nas nije potrebno zato što je društvo već d.o.o. i definirano je kako je Zakon 
i korak prije spajanja je podjela društva koja djeluju na više uslužnih 

ja. Mi imamo jednu firmu koja djeluje na više uslužnih područ
itelj, a to je tvrtka IVES koju će trebati podijeliti prije pripajanja. Sljede

prinos komunalnih vodnih građevina. Jedinice lokalne samouprave moraju prenijeti sve 
evine u kojoj su oni vlasnici na javne isporučitelje vodnih usluga. Taj dio Zakona 

đen 2013. prema Zakonu o vodama. Sad je još ostalo za odraditi 
eventualno ako postoji još kakva imovina koju jedinice lokalne samouprave posjeduju, a nisu 

moraju prenijeti direktno na tvrtku koja je preuzimatelj. Recimo, u ovom 
aju, znam da neke jedinice lokalne samouprave u našem području imaju svoje odvodnje 

e morati predati direktno na Vodovod Pula. Dakle, to moraju odraditi u sljede
ana. I nakon toga nam dolazi glavna točka Zakona, a to je pripajanje. U roku od 6 

mjeseci od dana stupanja na snagu, svi postojeći javni isporučitelji na uslužnom podru
en Uredbom o uslužnom području, dužni su se pripojiti društvu preuzimat

društvo preuzimatelj je pripajanje dužno prihvatiti. Poslovni udjeli, odnosno dionice u 
čitelju određuju se prema stanju kapitala rezervi društva koja se 

pripajaju. Pripajanje se provodi s brojem zaposlenika koji su bili zaposleni u društvu koji se 
pripaja na dan 31.12.2018.. Troškove pripajanja snosi društvo preuzimatelj i uskla

uje se i društveni ugovor društva preuzimatelja kako bi se sve to skupa moglo 
sprovesti. Ovdje je navedena 2018. zbog toga što je Zakon donesen 2019. i pošto je Uredba 
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ITELJA VODNIH USLUGA  
USLUŽNIM  

direktor Vodovoda Pula d.o.o. 

im crtama prezentirati Zakon o vodnim 
jima. Ideja Zakona je nastala još 2014. godine kad je 

bio prvi Zakon u javnoj raspravi. To je bilo još za vrijeme Vlade sadašnjeg predsjednika 
jima koja je predviđala zapravo 

je, no taj koncept nije zaživio i sam Zakon je bio 
ci dijele temeljem broja 

stanovnika, a ne temeljem kapitala i rezervi. Dakle, bilo je zamišljeno da se ukidaju postojeće 
tvrtke i osnuje nova tvrtka gdje bi jedinice lokalne samouprave imale udjele temeljem broja 

no je 2019. donesen Zakon o 
vodnim uslugama. Svrha toga Zakona je bila da se priuštivost cijene vode odredi oko do 3% 

itelja i uspješnija provedba EU 
čitelja svede na 41 javni 

itelj. Kao što sam rekao, 2019. je donesen Zakon, tad je stupio na snagu. Slijedio je 
savjetovanja i Uredba je stupila na snagu 30.12.2021. godine. Po Zakonu je bilo 

eno da se Uredba donese tri mjeseca nakon stupanja Zakona na snagu, ali, nažalost, to 
je trajalo dvije i pol godine. Dakle, nismo dobili Uredbu u roku koji je Zakon predviđao. Čl. 

čje broj 24. Obuhvaćamo 
ine Barban, Fažanu, Kršan, Ližnjan, Marčanu, Medulin, 

entu u Istarskoj županiji. U principu radi se o području 
čja Vodovoda Pula i 

Vodovoda Labin. Hodogram aktivnosti je krenuo za nas odmah nakon donošenja Zakona. 
l. 86. prenijeti udjele Luke Pula zato što smo bili većinski vlasnici, što 

akon je predvidio preoblikovanje 
 d.o.o. i definirano je kako je Zakon 

i korak prije spajanja je podjela društva koja djeluju na više uslužnih 
više uslužnih područja, koja je javni 

e trebati podijeliti prije pripajanja. Sljedeći korak je 
evina. Jedinice lokalne samouprave moraju prenijeti sve 

itelje vodnih usluga. Taj dio Zakona 
en 2013. prema Zakonu o vodama. Sad je još ostalo za odraditi 

eventualno ako postoji još kakva imovina koju jedinice lokalne samouprave posjeduju, a nisu 
moraju prenijeti direktno na tvrtku koja je preuzimatelj. Recimo, u ovom 

čju imaju svoje odvodnje 
e morati predati direktno na Vodovod Pula. Dakle, to moraju odraditi u sljedećih 

ka Zakona, a to je pripajanje. U roku od 6 
itelji na uslužnom području koji 

ju, dužni su se pripojiti društvu preuzimatelju, a 
društvo preuzimatelj je pripajanje dužno prihvatiti. Poslovni udjeli, odnosno dionice u 

uju se prema stanju kapitala rezervi društva koja se 
aposleni u društvu koji se 

pripaja na dan 31.12.2018.. Troškove pripajanja snosi društvo preuzimatelj i usklađenjem 
uje se i društveni ugovor društva preuzimatelja kako bi se sve to skupa moglo 

n donesen 2019. i pošto je Uredba 



 

trebala biti u roku od 3 mjeseca, to je tad imalo smisla. Sad je ve
na žalost u Zakonu piše da se i dalje moramo integrirati na stanje 2018. godine. Ako to se ne 
učini, čl. 91. su definirane ka
pripajanje.  
Samo da malo pojasnim to pripajanje. Pripajaju nam se Vodovod Labin, društvo Pragrande i 
Albanež, Vodovodu Puli. Zapravo, oni prestaju biti pravni subjekti, gube svoju osobnost i 
svoj OIB. Zapravo, u najkraćim crtama, oni postaju dio Vodovoda Pula. Tako je zamišljeno 
po Zakonu. Nakon toga imamo to
projekata dužne se pripojiti društvu preuzimatelju na uslužnom podru
postojeći javni isporučitelji. Jedan od tvrtke koja se bavila vodokomualnim projektom je 
društvo VSI Butoniga. Dakle, ono se isto u tom roku mora pripojiti društvima Vodovod Pula 
i Vodovod Buzet. Čl. 96. definira što 
vodokomunalnih objekata. Oni idu onda u likvidaciju. Kod nas nema toga puno, ali po 
Hrvatskoj je bilo tih vodokomunalnih projekata i zato je to tako i naglašeno. Nakon 
pripajanja dolazi početak pružanja vodnih usluga jedinstvenog isporu
mjeseci od stupanja Uredbe na snagu, otprilike rok je 8.10., uskla
akata društva preuzimatelja sa Zakonom o vodnim uslugama, isho
o ispunjenju Općih i posebnih uvjeta za po
ministarstvo za razdoblje od dvije godine i u tom trenutku se tako
zamjenik direktora. Tako je definirano Zakonom. Sad su ovo malo tehnikalije, ali recimo u 
18 mjeseci od dana izdavanja privremenog rješenj
Općih i posebnih uvjeta za u
ministarstvo, u trenutku kada javni isporu
početak poslovanja ispunio posebne 
učinkovito poslovanje su sposobnost upravljanja gubicima vode, sposobnost upravljanja 
uređajem UPU-om, uređajem za kondicioniranje vode, sposobnost reakcije u slu
postizanje pokazatelja učinkovi
potrošača i obaveza trajnog struč
isporučitelj dužan donijeti nakon dobivanja privremenog rješenja, dva mjeseca od dana 
izvršnosti privremenog rješenja, integrirani isporu
koja sadržava područje pružanja vodne usluge, vrstu vodne usluge, tarifu vodne usluge, na
obračuna i plaćanja cijene vodne usluge, odredbu kojom se javna davanja obra
naplaćuju cijenom vodne usluge, cijenu vodne usluge, pražnjenje otpadnih voda iz 
individualnih sustava odvodnje, rok važenja odluke i razdoblje poslovnog plana i nacrt 
odluke o cijeni vodne usluge prethodno ide na javno savjetovanje minimalno 30 dana. To je 
recimo novina. U sadašnjem Zakonu ne postoji obaveza javnog savjetovanja kod donošenja 
cijene vodne usluge. U šest mjeseci od isho
isporučitelj je dužan donijeti Op
izvodivosti i prethodno mišljenje Hrvatskih voda na nacrt Op
na uvjete ispuštanja industrijskih otpadnih voda u sustav javne odvodnje, kao i otpadnih voda 
koje nisu industrijske. Nakon utvr
provesti javno savjetovanje od najmanje 30 dana. To je isto novina. Sad Op
na javno savjetovanje. Za sve te korake da možemo odrediti, još uvijek Vlada mora donijeti 
nekoliko Uredbi. To je Uredba o posebnim uvjet
Uredba o regulatornom računovodstvu, Uredba o vrednovanju u
Uredba o metodologiji određivanja cijene vodne usluge. Sve bi to Vlada morala donijeti u 
ovom periodu kako bi cijeli Zakon zaži
predvidio i mjere ako se ne provede pripajanje. Mjere prema javnim isporu
postojeći javni isporučitelj ne izvrši pripremne radnje i ne provede pripajanje sukladno 
Zakonu o vodnim uslugama i

trebala biti u roku od 3 mjeseca, to je tad imalo smisla. Sad je već to prošlo dvije godine, ali 
na žalost u Zakonu piše da se i dalje moramo integrirati na stanje 2018. godine. Ako to se ne 

l. 91. su definirane kaznene odredbe, odnosno što će se dogoditi ako se ne dovodi 

Samo da malo pojasnim to pripajanje. Pripajaju nam se Vodovod Labin, društvo Pragrande i 
Albanež, Vodovodu Puli. Zapravo, oni prestaju biti pravni subjekti, gube svoju osobnost i 

OIB. Zapravo, u najkraćim crtama, oni postaju dio Vodovoda Pula. Tako je zamišljeno 
po Zakonu. Nakon toga imamo točku gdje su pravne osobe za provedbu vodokomunalnih 
projekata dužne se pripojiti društvu preuzimatelju na uslužnom području na isti na

čitelji. Jedan od tvrtke koja se bavila vodokomualnim projektom je 
društvo VSI Butoniga. Dakle, ono se isto u tom roku mora pripojiti društvima Vodovod Pula 

Čl. 96. definira što će se dogoditi ako ne provedemo pripa
vodokomunalnih objekata. Oni idu onda u likvidaciju. Kod nas nema toga puno, ali po 
Hrvatskoj je bilo tih vodokomunalnih projekata i zato je to tako i naglašeno. Nakon 

četak pružanja vodnih usluga jedinstvenog isporučitelja. U rok
mjeseci od stupanja Uredbe na snagu, otprilike rok je 8.10., usklađivanje unutarnjih op
akata društva preuzimatelja sa Zakonom o vodnim uslugama, ishođenje privremenog rješenja 

ih i posebnih uvjeta za početak poslovanja javnog isporuč
ministarstvo za razdoblje od dvije godine i u tom trenutku se također mora odabrati direktor i 
zamjenik direktora. Tako je definirano Zakonom. Sad su ovo malo tehnikalije, ali recimo u 
18 mjeseci od dana izdavanja privremenog rješenja, ishođenja trajnog rješenja o ispunjavanju 

ih i posebnih uvjeta za učinkovito poslovanje javnog isporučitelja koje izdaje 
ministarstvo, u trenutku kada javni isporučitelj dokaže da je osim općih i posebnih uvjeta za 

etak poslovanja ispunio posebne uvjete za učinkovito poslovanje. Posebni uvjeti za 
inkovito poslovanje su sposobnost upravljanja gubicima vode, sposobnost upravljanja 

đajem za kondicioniranje vode, sposobnost reakcije u slu
činkovitosti poslovanja, uspostava povjerenstva za reklamaciju 

a i obaveza trajnog stručnog osposobljavanja zaposlenika. Dokumenti koje je javni 
itelj dužan donijeti nakon dobivanja privremenog rješenja, dva mjeseca od dana 

ješenja, integrirani isporučitelj mora donijeti cijenu vodnih usluga 
čje pružanja vodne usluge, vrstu vodne usluge, tarifu vodne usluge, na

anja cijene vodne usluge, odredbu kojom se javna davanja obra
ju cijenom vodne usluge, cijenu vodne usluge, pražnjenje otpadnih voda iz 

individualnih sustava odvodnje, rok važenja odluke i razdoblje poslovnog plana i nacrt 
odluke o cijeni vodne usluge prethodno ide na javno savjetovanje minimalno 30 dana. To je 

o novina. U sadašnjem Zakonu ne postoji obaveza javnog savjetovanja kod donošenja 
cijene vodne usluge. U šest mjeseci od ishođenja privremenog rješenja integrirani javni 

itelj je dužan donijeti Opće uvjete za isporuku vodnih usluga uz izradu studije
izvodivosti i prethodno mišljenje Hrvatskih voda na nacrt Općih uvjeta u dijelu koji se odnosi 
na uvjete ispuštanja industrijskih otpadnih voda u sustav javne odvodnje, kao i otpadnih voda 
koje nisu industrijske. Nakon utvrđivanja konačnog teksta Općih uvjeta tako
provesti javno savjetovanje od najmanje 30 dana. To je isto novina. Sad Opć
na javno savjetovanje. Za sve te korake da možemo odrediti, još uvijek Vlada mora donijeti 
nekoliko Uredbi. To je Uredba o posebnim uvjetima za obavljanje djelatnosti vodnih usluga, 

čunovodstvu, Uredba o vrednovanju učinkovitosti poslovanja, 
đivanja cijene vodne usluge. Sve bi to Vlada morala donijeti u 

ovom periodu kako bi cijeli Zakon zaživio i mogli bi ga u totalnosti primijeniti. Zakon je 
predvidio i mjere ako se ne provede pripajanje. Mjere prema javnim isporu

čitelj ne izvrši pripremne radnje i ne provede pripajanje sukladno 
Zakonu o vodnim uslugama i ako ne ishodi privremeno rješenje za poč
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ć to prošlo dvije godine, ali 
na žalost u Zakonu piše da se i dalje moramo integrirati na stanje 2018. godine. Ako to se ne 

e se dogoditi ako se ne dovodi 

Samo da malo pojasnim to pripajanje. Pripajaju nam se Vodovod Labin, društvo Pragrande i 
Albanež, Vodovodu Puli. Zapravo, oni prestaju biti pravni subjekti, gube svoju osobnost i 

im crtama, oni postaju dio Vodovoda Pula. Tako je zamišljeno 
ku gdje su pravne osobe za provedbu vodokomunalnih 

čju na isti način kao i 
itelji. Jedan od tvrtke koja se bavila vodokomualnim projektom je 

društvo VSI Butoniga. Dakle, ono se isto u tom roku mora pripojiti društvima Vodovod Pula 
e se dogoditi ako ne provedemo pripajanje 

vodokomunalnih objekata. Oni idu onda u likvidaciju. Kod nas nema toga puno, ali po 
Hrvatskoj je bilo tih vodokomunalnih projekata i zato je to tako i naglašeno. Nakon 

čitelja. U roku od 9 
đivanje unutarnjih općih 

đenje privremenog rješenja 
oručitelja koje izdaje 

đer mora odabrati direktor i 
zamjenik direktora. Tako je definirano Zakonom. Sad su ovo malo tehnikalije, ali recimo u 

enja trajnog rješenja o ispunjavanju 
inkovito poslovanje javnog isporučitelja koje izdaje 

ćih i posebnih uvjeta za 
inkovito poslovanje. Posebni uvjeti za 

inkovito poslovanje su sposobnost upravljanja gubicima vode, sposobnost upravljanja 
ajem za kondicioniranje vode, sposobnost reakcije u slučaju nužde, 

tosti poslovanja, uspostava povjerenstva za reklamaciju 
nog osposobljavanja zaposlenika. Dokumenti koje je javni 

itelj dužan donijeti nakon dobivanja privremenog rješenja, dva mjeseca od dana 
itelj mora donijeti cijenu vodnih usluga 

je pružanja vodne usluge, vrstu vodne usluge, tarifu vodne usluge, način 
anja cijene vodne usluge, odredbu kojom se javna davanja obračunavaju i 

ju cijenom vodne usluge, cijenu vodne usluge, pražnjenje otpadnih voda iz 
individualnih sustava odvodnje, rok važenja odluke i razdoblje poslovnog plana i nacrt 
odluke o cijeni vodne usluge prethodno ide na javno savjetovanje minimalno 30 dana. To je 

o novina. U sadašnjem Zakonu ne postoji obaveza javnog savjetovanja kod donošenja 
enja privremenog rješenja integrirani javni 

e uvjete za isporuku vodnih usluga uz izradu studije 
ih uvjeta u dijelu koji se odnosi 

na uvjete ispuštanja industrijskih otpadnih voda u sustav javne odvodnje, kao i otpadnih voda 
jeta također je potrebno 

provesti javno savjetovanje od najmanje 30 dana. To je isto novina. Sad Opći uvjeti nisu išli 
na javno savjetovanje. Za sve te korake da možemo odrediti, još uvijek Vlada mora donijeti 

ima za obavljanje djelatnosti vodnih usluga, 
činkovitosti poslovanja, 

ivanja cijene vodne usluge. Sve bi to Vlada morala donijeti u 
vio i mogli bi ga u totalnosti primijeniti. Zakon je 

predvidio i mjere ako se ne provede pripajanje. Mjere prema javnim isporučiteljima: ako 
itelj ne izvrši pripremne radnje i ne provede pripajanje sukladno 

ako ne ishodi privremeno rješenje za početak poslovanja, 



 

uskrata financiranja iz državnog prora
nema više financiranja sa strane Hrvatskih voda i državnog prora
kazna i na jedinicu lokalne samouprave. 
Malo da pogledamo što će nam se dogoditi kada se spoje sve tvrtke u jednu. Ovo je postoje
stanje. Dakle, u postojećem stanju imamo vlasnike: Grad Pula ima 72% kapitala, i ve
vlasnik tvrtke. U situaciji kada budemo integ
područja Labina. Pula ostaje i dalje pojedina
možda najveća novina u Zakonu je model odlu
odlučivati na dva modela, jedan model je dvostruka ve
odnosno dionicama u temeljnom kapitalu plus ve
taj način primjenjivati na poslovni plan, odluke o cijeni vodnih usluga, naknadi za razvoj, 
Opći uvjeti isporuke vodnih usluga, izvješ
direktora i obična većina ostaje društveni ugovor, Statut, drugi op
smanjenje temeljnog kapitala, sjedište tvrtke i druge stvari. Kad zbrojimo ukupne prihode i 
rashode u 2018. godini, ukupni prihodi Vodovoda Pula, Vodovoda Labin, Pragrande i 
Albaneža su bili 140.548.582,00 kune, a ukupni rashodi 139.138.953,00 kune. Vidi se iz 
tablice da Vodovod Pula ima daleko najve
radnika je na 31.12.2018. godine bio 288, od toga je Vodovod Pula imao 161 radnika, 
Vodovod Labin 75, Pragrande 42 i Albanež je imao 10 radnika. Struktura radnika je isto 
prikazana, odnosno stupanj obrazovanja. Najviše ime srednje stru
visoke, obzirom na djelatnosti i uvjete koje moramo ispunjavati. Ono što je uvijek u 
vodovodima bitno su gubici, a posebno 
korištenje voda. Vodovod Pula je 2018. imao 17,6% gubitaka, Vodovod
24,6%, i još uvijek smo zajedno u dobrom, kad zbrojimo oba dva gubitka, smo ispod 25% što 
je zapravo stimulirajuće jer nova Uredba 
budu imali manji gubitak će imati nekakve beneficije pa se 
naplatiti cijeli ovaj rad koji smo zapravo izvršili u ovim godinama na smanjenju gubitaka jer 
će nam naknada za korištenje voda biti nešto povoljnija.
Ja bih nekako kao zaključak rekao da je uspostava jedinstvenog isporu
izazov i prilika. Cilj integracije je postoje
koja će se uspješno nositi sa izazovima. Prvenstveno su to klimatske promjene koje gledamo 
on-line. Kiše nema već koliko vremena, nema je ni na 
veliku šansu da renoviramo i sagradimo sve ono što nismo u prošlosti ili što imamo potrebe i 
ono što sad živimo je rast cijene energenata, materijala i usluga koji 
jako utjecati na naše poslovanje 
energenata i materijala toliko izražen da je mogu
I na kraju jedna tablica, hodogram najbitnijih aktivnosti koje sam spominjao u narednih 
godinu dana, koje moramo 
Vodovoda Labin, Pragrandea i Albaneža Vodovodu Pula i nakon toga kre
oko izrade cijene i svih tih akata koje društvo mora donijeti. Zahvaljujem na pažnji pa za sva 
pitanja stojim na raspolaganju.
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Zahvaljujem na ovom uvodnom izlaganju. Otvaram raspravu.
 
U raspravi u ime kluba Vijećnika sudjelovala je vije
Radojčić (MOŽEMO!), a u pojedina
Lerotić, Ardemio Zimolo te je odgovore na pitanja u raspravi dao Dean Star
Vodovoda. 
 

uskrata financiranja iz državnog proračuna, iz sredstava Hrvatskih voda. Neka vrste kazne, 
nema više financiranja sa strane Hrvatskih voda i državnog proračuna. Slič

nicu lokalne samouprave.  
će nam se dogoditi kada se spoje sve tvrtke u jednu. Ovo je postoje

ćem stanju imamo vlasnike: Grad Pula ima 72% kapitala, i ve
vlasnik tvrtke. U situaciji kada budemo integrirali, imamo više vlasnika, dolaze vlasnici s 

ja Labina. Pula ostaje i dalje pojedinačno najveći vlasnik s 45,5% udjela. Ono što je 
a novina u Zakonu je model odlučivanja nakon pripajanja. Unutar društva 

edan model je dvostruka većina razmjerno poslovnim udjelima, 
odnosno dionicama u temeljnom kapitalu plus većina članova i to će biti odluke koje 

in primjenjivati na poslovni plan, odluke o cijeni vodnih usluga, naknadi za razvoj, 
i isporuke vodnih usluga, izvješće o izvršenju poslovnog plana, imenovanje 

ćina ostaje društveni ugovor, Statut, drugi opći akti, pove
smanjenje temeljnog kapitala, sjedište tvrtke i druge stvari. Kad zbrojimo ukupne prihode i 
ashode u 2018. godini, ukupni prihodi Vodovoda Pula, Vodovoda Labin, Pragrande i 

Albaneža su bili 140.548.582,00 kune, a ukupni rashodi 139.138.953,00 kune. Vidi se iz 
tablice da Vodovod Pula ima daleko najveće prihode od ostalih tvrtki koje se pripajaju. 
radnika je na 31.12.2018. godine bio 288, od toga je Vodovod Pula imao 161 radnika, 
Vodovod Labin 75, Pragrande 42 i Albanež je imao 10 radnika. Struktura radnika je isto 
prikazana, odnosno stupanj obrazovanja. Najviše ime srednje stručne spreme, ali 
visoke, obzirom na djelatnosti i uvjete koje moramo ispunjavati. Ono što je uvijek u 
vodovodima bitno su gubici, a posebno će biti bitni zbog nove Uredbe o obrač
korištenje voda. Vodovod Pula je 2018. imao 17,6% gubitaka, Vodovod
24,6%, i još uvijek smo zajedno u dobrom, kad zbrojimo oba dva gubitka, smo ispod 25% što 

će jer nova Uredba će biti drukčije obračunavanje nego sada. Oni koji 
će imati nekakve beneficije pa se tu zapravo napokon 

naplatiti cijeli ovaj rad koji smo zapravo izvršili u ovim godinama na smanjenju gubitaka jer 
e nam naknada za korištenje voda biti nešto povoljnija. 

čak rekao da je uspostava jedinstvenog isporuč
izazov i prilika. Cilj integracije je postojećih društava i uspostaviti učinkovitu organizaciju 

e se uspješno nositi sa izazovima. Prvenstveno su to klimatske promjene koje gledamo 
ć koliko vremena, nema je ni na vidiku. EU projekti koji nam pružaju 

veliku šansu da renoviramo i sagradimo sve ono što nismo u prošlosti ili što imamo potrebe i 
ono što sad živimo je rast cijene energenata, materijala i usluga koji će u narednom periodu 
jako utjecati na naše poslovanje i na provedbu svih planova koje imamo jer je rast cijena 
energenata i materijala toliko izražen da je moguće da ugrozi sve planove poslovanja.
I na kraju jedna tablica, hodogram najbitnijih aktivnosti koje sam spominjao u narednih 
godinu dana, koje moramo ispraviti. Crveno je 8.7. to bi trebao biti datum pripajanja 
Vodovoda Labin, Pragrandea i Albaneža Vodovodu Pula i nakon toga kreć
oko izrade cijene i svih tih akata koje društvo mora donijeti. Zahvaljujem na pažnji pa za sva 

na raspolaganju. 

Zahvaljujem na ovom uvodnom izlaganju. Otvaram raspravu. 

U raspravi u ime kluba Vijećnika sudjelovala je vijećnica Sanja Radolović
 (MOŽEMO!), a u pojedinačnoj raspravi: Ivana Mohorović, Daniel 

, Ardemio Zimolo te je odgovore na pitanja u raspravi dao Dean Star
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una, iz sredstava Hrvatskih voda. Neka vrste kazne, 
čuna. Slično se primjenjuje 

e nam se dogoditi kada se spoje sve tvrtke u jednu. Ovo je postojeće 
em stanju imamo vlasnike: Grad Pula ima 72% kapitala, i većinski je 

rirali, imamo više vlasnika, dolaze vlasnici s 
i vlasnik s 45,5% udjela. Ono što je 

ivanja nakon pripajanja. Unutar društva će se 
ina razmjerno poslovnim udjelima, 

će biti odluke koje će se na 
in primjenjivati na poslovni plan, odluke o cijeni vodnih usluga, naknadi za razvoj, 

e o izvršenju poslovnog plana, imenovanje 
ći akti, povećanje i 

smanjenje temeljnog kapitala, sjedište tvrtke i druge stvari. Kad zbrojimo ukupne prihode i 
ashode u 2018. godini, ukupni prihodi Vodovoda Pula, Vodovoda Labin, Pragrande i 

Albaneža su bili 140.548.582,00 kune, a ukupni rashodi 139.138.953,00 kune. Vidi se iz 
e prihode od ostalih tvrtki koje se pripajaju. Broj 

radnika je na 31.12.2018. godine bio 288, od toga je Vodovod Pula imao 161 radnika, 
Vodovod Labin 75, Pragrande 42 i Albanež je imao 10 radnika. Struktura radnika je isto 

čne spreme, ali ima i više i 
visoke, obzirom na djelatnosti i uvjete koje moramo ispunjavati. Ono što je uvijek u 

e biti bitni zbog nove Uredbe o obračunu naknade za 
korištenje voda. Vodovod Pula je 2018. imao 17,6% gubitaka, Vodovod Labin je imao 
24,6%, i još uvijek smo zajedno u dobrom, kad zbrojimo oba dva gubitka, smo ispod 25% što 

unavanje nego sada. Oni koji 
tu zapravo napokon ćemo uspjeti 

naplatiti cijeli ovaj rad koji smo zapravo izvršili u ovim godinama na smanjenju gubitaka jer 

ak rekao da je uspostava jedinstvenog isporučitelja istovremeno 
činkovitu organizaciju 

e se uspješno nositi sa izazovima. Prvenstveno su to klimatske promjene koje gledamo 
vidiku. EU projekti koji nam pružaju 

veliku šansu da renoviramo i sagradimo sve ono što nismo u prošlosti ili što imamo potrebe i 
će u narednom periodu 

i na provedbu svih planova koje imamo jer je rast cijena 
e da ugrozi sve planove poslovanja. 

I na kraju jedna tablica, hodogram najbitnijih aktivnosti koje sam spominjao u narednih 
ispraviti. Crveno je 8.7. to bi trebao biti datum pripajanja 

Vodovoda Labin, Pragrandea i Albaneža Vodovodu Pula i nakon toga kreću ove procedure 
oko izrade cijene i svih tih akata koje društvo mora donijeti. Zahvaljujem na pažnji pa za sva 

nica Sanja Radolović (SDP) i Dušica 
ć, Daniel Deković, Marin 

, Ardemio Zimolo te je odgovore na pitanja u raspravi dao Dean Starčić, direktor 



 

DUŠICA RADOJČIĆ: 
„Osnovna cijena vode 4,95 kn. Fiksna mjese
Pragrande  fiksno mjesečno 11,0 kn 
pročišćavanja. Ukupno cijena vode po kubiku je oko 21 kn.
U uvodu ću najprije iznijeti neke 
1. Istraživanja su pokazala da je u učinkovitosti vodoopskrbe u Hrvatskoj primjetan negativni 
trend. Nedovoljno održavanje i zastar
javnoj vodoopskrbnoj mreži koji iznose oko 
razvijenih europskih zemalja, gdje gubici iznose od 15 do 20%. 

Vodne usluge pružaju isključivo javna poduzeća ka
resornim ministarstvom donose sve važne odluke
provoditeljima politike i drugim ključnim dionicima
jedinicama lokalne samouprave, kao ni s gra
posljednja reforma predložena je na isti na

Cilj reforme je uz usklađivanje s EU standardima
usluge te učinkovitije upravljanje sustavima javne vodoopskrbe
otpadnih voda na uslužnim područjima u RH

Okrupnjavanje komunalnih poduze
Početna je bila, sjećate, se izdvajanje vodoopskrbe i odvodnje iz jedinstvenih velikih 
komunalnih poduzeća.  Sad ć
spajanjem postojećih vodno-komunalnih društava na nekom području
doprinijeti rješavanju problema neefikasnosti
jer time usluge vodoopskrbe i odvodnje postaju pogodnije za privatizaciju. 

Zakon o vodama utvrđuje da vode u tijelima površinskih i podzemnih voda ne mogu biti 
objektom prava vlasništva i drugih stvarnih prava
dati usluge javne vodoopskrbe i javne odvodnje koje obavljaju isključivo javni isporučitelji 
vodnih usluga u 100% vlasništvu jedinica lokalne samouprave
10 godina dati privatnom poduzeću koncesiju na pročišćavanje otpadnih voda
nastaviti inzistirati na vodi kao javnom i zajedničkom dobru te tako njome i upravljati
smije se  smije dopustiti da ova reforma u budu
vodoopskrbe i odvodnje. 

Dakle, zakonodavac je naredio objedinjavanje vo
dobra stvar, možemo smanjiti troškove, objedinjavanje mora rezultirati racionalizacijom, 
možemo postati konkurentniji  Da bi se to dogodilo moramo djelovati brzo i dobro se 
posložiti da bismo iskoristili prednosti.
nema puno vremena za čekanje i oklijevanje. 

Dana 8.7.2022. godine je rok za osnivanje nove tvrtke, odnosno za izradu novog društvenog 
ugovora i za poslagivanje nove organizacijske strukture. To je jako
posložiti službe jer se inače dovodi u opasnost cijeli sustav i njegovo funkcioniranje 
(objedinjuju se računovodstva, nabava, PDV, o

Imamo i dodatni problem, kiša ne pada ve
jako niska. Spajanje s Labinštinom mogli bi u tom smislu za Pulu  imati velike prednosti, jer 
naša voda dolazi iz Butonige, a Labin raspolaže s alternativnim izdašnim izvorima.  

Pula će biti nositelj tog objedinjavanja. Labinština isporu
godišnje, a zakon je propisao da se za isporuku 500.000 kubika godišnje može osnovati 
vlastita podružnica,  tako bi se lokalno osigurao odnos s gra
uvjeta za izdavanje lokacijskih i gra
probleme zbog spajanja vodovoda. 

„Osnovna cijena vode 4,95 kn. Fiksna mjesečna naknada 15,00 kn. 
čno 11,0 kn plus osnovna cijena odvodnje i osnovna

Ukupno cijena vode po kubiku je oko 21 kn. 
u najprije iznijeti neke činjenice: 

Istraživanja su pokazala da je u učinkovitosti vodoopskrbe u Hrvatskoj primjetan negativni 
Nedovoljno održavanje i zastarjelost sustava uzrokuje vrlo visoke gubitke vode u 

javnoj vodoopskrbnoj mreži koji iznose oko 40%, u odnosu na prihvatljive vrijednosti iz 
razvijenih europskih zemalja, gdje gubici iznose od 15 do 20%.  

Vodne usluge pružaju isključivo javna poduzeća kao javnu uslugu. Hrvatske vode zajedno s 
resornim ministarstvom donose sve važne odluke, ali bez kvalitetnog savjetovanja s 
provoditeljima politike i drugim ključnim dionicima: vodno-komunalnim poduzećima
jedinicama lokalne samouprave, kao ni s građanima odnosno njihovim udrugama. I 
posljednja reforma predložena je na isti način. 

Cilj reforme je uz usklađivanje s EU standardima, ujednačavanje i unaprjeđenje kakvoće 
usluge te učinkovitije upravljanje sustavima javne vodoopskrbe, odvodnje i pročišćav
otpadnih voda na uslužnim područjima u RH.  

Okrupnjavanje komunalnih poduzeća za vodoopskrbu i odvodnju sljhedeć
ćate, se izdvajanje vodoopskrbe i odvodnje iz jedinstvenih velikih 

ća.  Sad ćemo imati po jedno jedno nadkomunalno društvo
komunalnih društava na nekom području. Iako ovaj pristup može 

doprinijeti rješavanju problema neefikasnosti, iskustva drugih zemalja upozoravaju na oprez 
doopskrbe i odvodnje postaju pogodnije za privatizaciju. 

Zakon o vodama utvrđuje da vode u tijelima površinskih i podzemnih voda ne mogu biti 
objektom prava vlasništva i drugih stvarnih prava. Prema zakonu nije moguće u koncesiju 

vodoopskrbe i javne odvodnje koje obavljaju isključivo javni isporučitelji 
vlasništvu jedinica lokalne samouprave, no moguće je na rok od 

godina dati privatnom poduzeću koncesiju na pročišćavanje otpadnih voda
nastaviti inzistirati na vodi kao javnom i zajedničkom dobru te tako njome i upravljati
smije se  smije dopustiti da ova reforma u budućnosti dovede do komercijalizacije usluga 

Dakle, zakonodavac je naredio objedinjavanje vodovoda i iz toga se može i mora napraviti 
dobra stvar, možemo smanjiti troškove, objedinjavanje mora rezultirati racionalizacijom, 
možemo postati konkurentniji  Da bi se to dogodilo moramo djelovati brzo i dobro se 
posložiti da bismo iskoristili prednosti. Pred nama je zahtjevan posao na koji treba prionuti, 

čekanje i oklijevanje.  

Dana 8.7.2022. godine je rok za osnivanje nove tvrtke, odnosno za izradu novog društvenog 
ugovora i za poslagivanje nove organizacijske strukture. To je jako puno posla, moraju se 

če dovodi u opasnost cijeli sustav i njegovo funkcioniranje 
unovodstva, nabava, PDV, očitanja...). 

Imamo i dodatni problem, kiša ne pada već barem 6 mjeseci i količina vode u izvorištima 
jako niska. Spajanje s Labinštinom mogli bi u tom smislu za Pulu  imati velike prednosti, jer 
naša voda dolazi iz Butonige, a Labin raspolaže s alternativnim izdašnim izvorima.  

e biti nositelj tog objedinjavanja. Labinština isporučuje 3 milijun
godišnje, a zakon je propisao da se za isporuku 500.000 kubika godišnje može osnovati 
vlastita podružnica,  tako bi se lokalno osigurao odnos s građanima , ispostavljanje posebnih 
uvjeta za izdavanje lokacijskih i građevinskih dozvola itd. Jer građani ne bi smjeli osjetiti 
probleme zbog spajanja vodovoda.  
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je i osnovna cijena 

Istraživanja su pokazala da je u učinkovitosti vodoopskrbe u Hrvatskoj primjetan negativni 
jelost sustava uzrokuje vrlo visoke gubitke vode u 

40%, u odnosu na prihvatljive vrijednosti iz 

Hrvatske vode zajedno s 
ali bez kvalitetnog savjetovanja s 

komunalnim poduzećima, 
a odnosno njihovim udrugama. I 

ujednačavanje i unaprjeđenje kakvoće 
odvodnje i pročišćavanja 

a za vodoopskrbu i odvodnju sljhedeća je faza reforme. 
ate, se izdvajanje vodoopskrbe i odvodnje iz jedinstvenih velikih 

imati po jedno jedno nadkomunalno društvo, nastalo 
Iako ovaj pristup može 

, iskustva drugih zemalja upozoravaju na oprez 
doopskrbe i odvodnje postaju pogodnije za privatizaciju.  

Zakon o vodama utvrđuje da vode u tijelima površinskih i podzemnih voda ne mogu biti 
Prema zakonu nije moguće u koncesiju 

vodoopskrbe i javne odvodnje koje obavljaju isključivo javni isporučitelji 
no moguće je na rok od 5 do 

godina dati privatnom poduzeću koncesiju na pročišćavanje otpadnih voda. Treba zato 
nastaviti inzistirati na vodi kao javnom i zajedničkom dobru te tako njome i upravljati. Ne 

nosti dovede do komercijalizacije usluga 

dovoda i iz toga se može i mora napraviti 
dobra stvar, možemo smanjiti troškove, objedinjavanje mora rezultirati racionalizacijom, 
možemo postati konkurentniji  Da bi se to dogodilo moramo djelovati brzo i dobro se 

Pred nama je zahtjevan posao na koji treba prionuti, 

Dana 8.7.2022. godine je rok za osnivanje nove tvrtke, odnosno za izradu novog društvenog 
puno posla, moraju se 

e dovodi u opasnost cijeli sustav i njegovo funkcioniranje 

čina vode u izvorištima  je 
jako niska. Spajanje s Labinštinom mogli bi u tom smislu za Pulu  imati velike prednosti, jer 
naša voda dolazi iz Butonige, a Labin raspolaže s alternativnim izdašnim izvorima.   

uje 3 milijuna kubika vode 
godišnje, a zakon je propisao da se za isporuku 500.000 kubika godišnje može osnovati 

anima , ispostavljanje posebnih 
đani ne bi smjeli osjetiti 



 

Cijena vode bit će jedinstvena za objedinjeno podru
bi smjela biti ista jer postoje razli
kanalizacijom ni pročišćavanje, a negdje ulažu 800 milijuna kuna u novi sustav 
aglomeracija Labinštne: Labin, Raša, Plomin Luka. To zakon trenutno ne omogu
će se vjerojatno u izmjene zakona. 

Imam nekoliko pitanja za direktora Vodovoda ili gradona
1. Kako teku dogovori s Labinom i kada se planira osnovati nova tvrtka
2. Jeste li se pobrinuli da restruktiriranje odnosno racionalizacija koja slijedi ne uzrokuje 
otpuštanja? Jeste li na vrijeme pokrenuli proces restrukturiranja kako se to ne  bi do
3. Radi učinkovitosti upravljanja potrebna nam je transparentnost i odgovornost, a ona se 
može postići samo uključivanjem gra
primjer iz Labina gdje je direktor labinskog vodovoda donio Odluku o os
građanskog nadzora za projekt Aglomeracije Labin 
omogućiti građanima i u radu novog nadkomunalnog poduze
i svijetu gdje su privatizirana komunalna poduze
formiranje tijela građana koja se uklju

Projekt AGLOMERACIJA LABIN
infrastrukture na području grada 

 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vije
postavljena pitanja odgovore i dodatna pitanja dao je Dean Star
nastavljaju vijećnici Marin Leroti
odgovore i dodatna pojašnjenja dao Dean Sta
 
S obzirom da više nema zainteresiranih za raspravu, onda bih ju ja na ovaj na
kraju. Zahvaljujem se svi sudionicima u sudjelovanju na raspravi po ovoj tematskoj to
 
Utvrđujem da je Gradsko vijeć

- uspostavljanje jedinstvenog isporu
uslugama i uredbi o uslužnim podru

 
 
Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaklju
Dichiaro conslusa la 11 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola.
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Pula,  16.03.2022. 
 

GRADSKO VIJE
 
ZAPISNIČAR    
Bojana Petrović   

e jedinstvena za objedinjeno područje, no cijena odvodnje i pro
bi smjela biti ista jer postoje različiti standardi, negdje nemaju potpuno pokrivenost 

č ćavanje, a negdje ulažu 800 milijuna kuna u novi sustav 
aglomeracija Labinštne: Labin, Raša, Plomin Luka. To zakon trenutno ne omogu
e se vjerojatno u izmjene zakona.  

Imam nekoliko pitanja za direktora Vodovoda ili gradonačelnika: 
1. Kako teku dogovori s Labinom i kada se planira osnovati nova tvrtka 
2. Jeste li se pobrinuli da restruktiriranje odnosno racionalizacija koja slijedi ne uzrokuje 
otpuštanja? Jeste li na vrijeme pokrenuli proces restrukturiranja kako se to ne  bi do

inkovitosti upravljanja potrebna nam je transparentnost i odgovornost, a ona se 
čivanjem građana u upravljanje i nadzor. Imamo jedan jako dobar 

primjer iz Labina gdje je direktor labinskog vodovoda donio Odluku o os
anskog nadzora za projekt Aglomeracije Labin – Rabac – Raša. Takvo nešto trebalo bi 

anima i u radu novog nadkomunalnog poduzeća. Ima jako puno primjer u EU 
i svijetu gdje su privatizirana komunalna poduzeća vraćena u javno vl

đana koja se uključuju u donošenje odluka. 

AGLOMERACIJA LABIN-Raša-RABAC je unaprjeđenje vodnokomunalne 
čju grada LABINA i okolnih općina.“ 

noj raspravi sudjelovali su vijećnici Ivana Mohorović, Sean Soldati
postavljena pitanja odgovore i dodatna pitanja dao je Dean Starčić. Daljnju raspravu 

nici Marin Lerotić, Daniel Deković, Ardemio Zimolo, na 
odgovore i dodatna pojašnjenja dao Dean Starčić. 

S obzirom da više nema zainteresiranih za raspravu, onda bih ju ja na ovaj na
kraju. Zahvaljujem se svi sudionicima u sudjelovanju na raspravi po ovoj tematskoj to

ujem da je Gradsko vijeće primilo na znanje informacije i obrazloženja vezana za temu: 
uspostavljanje jedinstvenog isporučitelja vodnih usluga sukladno zakonu o vodnim 
uslugama i uredbi o uslužnim područjima. 

Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 11. sjednicu Gradskog vije
11 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola.

Dovršeno u 22:53 sati 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 

     PREDSJEDNICA
     Dušica Radoj
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je, no cijena odvodnje i pročišćavanje ne 
iti standardi, negdje nemaju potpuno pokrivenost 

avanje, a negdje ulažu 800 milijuna kuna u novi sustav - 
aglomeracija Labinštne: Labin, Raša, Plomin Luka. To zakon trenutno ne omogućava, no ići 

2. Jeste li se pobrinuli da restruktiriranje odnosno racionalizacija koja slijedi ne uzrokuje 
otpuštanja? Jeste li na vrijeme pokrenuli proces restrukturiranja kako se to ne  bi dogodilo? 

inkovitosti upravljanja potrebna nam je transparentnost i odgovornost, a ona se 
ana u upravljanje i nadzor. Imamo jedan jako dobar 

primjer iz Labina gdje je direktor labinskog vodovoda donio Odluku o osnivanju Tima 
Raša. Takvo nešto trebalo bi 

a. Ima jako puno primjer u EU 
ena u javno vlasništvo, ali uz 

đenje vodnokomunalne 

ć, Sean Soldatić, a na 
čić. Daljnju raspravu 

, Ardemio Zimolo, na čija pitanja je 

S obzirom da više nema zainteresiranih za raspravu, onda bih ju ja na ovaj način privela 
kraju. Zahvaljujem se svi sudionicima u sudjelovanju na raspravi po ovoj tematskoj točci. 

oženja vezana za temu:  
itelja vodnih usluga sukladno zakonu o vodnim 

uje 11. sjednicu Gradskog vijeća. 
11 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 

PREDSJEDNICA 
Radojčić 


